
BR.0002.013.2015.AB 

 

PROTOKÓŁ NR  XVI / 15 

 

Z SESJI RADY POWIATU ZAWIERCIAŃSKIEGO 

 

z dnia 30. grudnia 2015 roku. 

 
 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Zawierciu pod 

przewodnictwem Przewodniczącego Rady Powiatu Jarosława Kleszczewskiego. Początek 

obrad – godzina 10.00.  

 

 

Obecni: 
 

Radni powiatu zawierciańskiego, zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności. 

 

 

Radni nieobecni: 

 

Zbigniew Rok 

Marek Szczygłowski 

  

 

Spoza grona Rady obecni byli: 

 

Przedstawiciele władz samorządowych miast, miast i gmin oraz gmin powiatu 

zawierciańskiego z Wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej w Zawierciu Grzegorzem 

Kwietniem i Burmistrzem Miasta Poręba Ryszardem Spyrą, przedstawiciele powiatowych 

służb, inspekcji i straży z Komendantem Powiatowym Państwowej Straży Pożarnej  

w Zawierciu Markiem Fiutakiem, kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu, 

przedstawiciele partii, stronnictw i ugrupowań politycznych, Naczelnicy Wydziałów 

Starostwa Powiatowego w Zawierciu, przedstawiciele środków masowego przekazu i inni 

goście, zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności. 

 

 

Ad.1.) 

 

Obrady otworzył Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski. Na podstawie listy 

obecności stwierdził dostateczną liczbę radnych do podejmowania prawomocnych uchwał,            

a tym samym prawomocność XVI sesji Rady Powiatu. Powitał radnych, Zarząd Powiatu  

ze Starostą Krzysztofem Wroną oraz gości, biorących udział w posiedzeniu, dziękując im za 

przybycie.    
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Przedstawiciel Zarządu Miejskiego Polskiego Komitetu Pomocy Społecznej w Zawierciu 

Henryk Gondek (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Tak jak Pan Przewodniczący powiedział, jestem przedstawicielem Polskiego Komitetu 

Pomocy Społecznej, organizacji charytatywnej pozarządowej, całkowicie działającej 

społecznie. Mamy około 200 podopiecznych, którym staramy się pomóc na co dzień różnymi 

sposobami organizując pomoc żywnościową, odzieżową, organizując spotkania integracyjne  

i różne inne formy wypoczynku. Robimy wszystko, aby pomóc ludziom, którzy nie z własnej 

winy znaleźli się w sytuacji bez wyjścia, w sytuacji, w której należy się wsparcie. W związku 

z tym, że jest to organizacja, która działa całkowicie społecznie, charytatywnie, nie mając 

żadnych dotacji, liczymy tylko na wsparcie ludzi, którzy są pomocni i pomagają. Nie możemy 

inaczej się im odwdzięczyć, jak tylko tym, że wyrażamy podziękowania, żeby mieli nie tylko 

w sercu, ale również można by było obejrzeć w prywatnej dokumentacji w domu. W związku 

z tym na dzisiejszej sesji chciałbym podziękować tym, dzięki którym udzielamy ludziom 

pomocy.  

Pozwolicie Państwo, że przeczytam te osoby i po kolei wręczę podziękowania. Również   

z tego miejsca serdecznie chciałbym Państwu pożyczyć wszystkiego najlepszego w Nowym 

Roku, zdrowia, a  przede wszystkim nie znalezienia się w  sytuacji  naszych podopiecznych  

(bo to jest istotne) i podejmowania dobrych uchwał dla całej społeczności powiatu 

zawierciańskiego.  

Chciałbym wręczyć takie podziękowania Andrzejowi Daneckiemu, Krzysztofowi Wronie, 

Agacie Jarza –Korpyś, Iwonie Kuźniak, Aleksandrze Gajek – Jasińskiej i Henrykowi 

Goncerzowi. Specjalne podziękowania dla Pani Marii Milejskiej za okazanie bardzo 

wielkiego serca i bardzo duże zaangażowanie w pomoc dla naszej chorej Pani prezes    

Barbary Piotrowskiej”.      

 

 

Ad.2.) 
 

Wobec braku uwag i wniosków ze strony radnych Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław 

Kleszczewski przedstawił wniosek Zarządu Powiatu w sprawie rozszerzenia porządku obrad 

sesji o punkt w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XV / 140 / 15 z dnia 26 listopada 2015 roku w sprawie ustalenia trybu udzielania 

i rozliczania dotacji dla szkół niepublicznych o uprawnieniach szkół publicznych  

i niepublicznych placówek  prowadzonych na terenie powiatu zawierciańskiego oraz trybu  

i zakresu kontroli prawidłowości wykorzystania dotacji”. W przedłożonym projekcie uchwały 

uwzględnione zostały zapisy wynikające ze stanowiska organu nadzoru. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania powyższy wniosek został przyjęty jednogłośnie 

czyli przy 22 głosach „za”. Projekt uchwały został przekazany radnym przed rozpoczęciem 

obrad.    

 

W związku z koniecznością zachowania ustawowych terminów dotyczących rozpatrywania 

skarg wpływających do Rady Powiatu, Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław 

Kleszczewski złożył wniosek o rozszerzenie porządku obrad o pkt w brzmieniu: 

„Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na dyrektora Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Zawierciu”. Skarga została złożona w dniu 9 grudnia 2015 

roku. 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania powyższy wniosek został przyjęty jednogłośnie 

czyli przy 22 głosach „za”. Projekt uchwały wraz z załącznikiem został przekazany radnym 

przed rozpoczęciem obrad.    

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski ustalił, że projekt uchwały,  

wprowadzony do porządku obrad na wniosek Zarządu Powiatu,  rozpatrywany będzie  

w pkt 20 porządku obrad, natomiast projekt uchwały dotyczący skargi na Dyrektora PCPR – 

w pkt 21 porządku obrad.  Kolejność  pozostałych punktów porządku obrad zmienia się 

odpowiednio.  

 

Porządek obrad sesji po zmianach przedstawiał się następująco:  

  
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Zgłaszanie uwag do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu Nr XV / 15 z dnia 26 listopada 2015 roku.   

4. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie od poprzedniej sesji.   

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na 

lata 2015 – 2025. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2015 rok. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu powiatu zawierciańskiego 

na 2016 rok. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

na lata 2016 – 2025. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia terminów sesji i uchwalenia planu 

pracy Rady Powiatu na 2016 rok. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji 

Rady Powiatu na 2016 rok. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VII / 51 / 15 z dnia  

26 marca 2015 roku w sprawie ustalenia zadań i wysokości środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację zadań powiatu 

zawierciańskiego w 2015 roku z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy i dyżurów 

aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu zawierciańskiego w 2016 roku. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Statutu Szpitala 

Powiatowego w Zawierciu. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Statutu Szpitala 

Powiatowego w Zawierciu. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w  sprawie wprowadzenia zmian do Statutu Szpitala 

Powiatowego w Zawierciu. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

pomieszczeń znajdujących się  w budynku będącym w użytkowaniu Szpitala 

Powiatowego na okres powyżej 3 lat. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na  odstąpienie  od trybu 

przetargowego przy zawarciu ze Śląskim Centrum Chorób Serca w Zabrzu umowy 

dzierżawy pomieszczeń znajdujących się  w budynku będącym w użytkowaniu Szpitala 

Powiatowego na okres powyżej 3 lat. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki edytorskiej  

w Uchwale Nr XV / 140 / 15 z dnia 26 listopada 2015 roku w sprawie ustalenia trybu 
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udzielania i rozliczania dotacji dla szkół niepublicznych o uprawnieniach szkół 

publicznych i niepublicznych placówek  prowadzonych na terenie powiatu 

zawierciańskiego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości wykorzystania dotacji. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV / 140 / 15 z dnia  

26 listopada 2015 roku w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół 

niepublicznych o uprawnieniach szkół publicznych i niepublicznych placówek  

prowadzonych na terenie powiatu zawierciańskiego oraz trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości wykorzystania dotacji. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi na dyrektora Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Zawierciu. 

22. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonych w II półroczu 2015 roku. 

23. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu o pracy między sesjami i otrzymywanej 

korespondencji. 

24. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

25. Wolne wnioski. 

26. Zamknięcie sesji. 

 

 

Ad.3.) 
  

Wobec braku uwag i zastrzeżeń ze strony radnych protokół Nr XV / 15 z dnia 26 listopada 

2015 roku w wyniku przeprowadzonego głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli  

przy 22 głosach „za”.   

 

 

Ad.4.) 

 

Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie od ostatniej sesji przedstawił Starosta 

Krzysztof Wrona. 

 

W okresie sprawozdawczym Zarząd odbył posiedzenia w dniach: 26. listopada,  8. grudnia, 

15. grudnia, 16. grudnia i  29. grudnia br. zajmując się m.in. następującymi sprawami: 

  

 podjął uchwały w sprawach: 

– zmian w budżecie powiatu na 2015 rok oraz zmian w planie finansowym;  

– przekazania Powiatowemu Urzędowi Pracy w Zawierciu w nieodpłatne użytkowanie 

środków trwałych powstałych w wyniku realizacji zadania pn. „Zmiana sposobu 

użytkowania istniejącego budynku Zespołu Szkół im. J. Bema w Zawierciu przy  

ul. Parkowej dla potrzeb funkcjonowania Urzędu Pracy w Zawierciu na działce   

nr ew. 162/9”; 

– wyrażenia zgody na przekazanie na rzecz Starostwa Powiatowego  składników 

majątku ,będącego w użytkowaniu Powiatowego Urzędu Pracy w Zawierciu (dotyczy 

mienia znajdującego się w starej siedzibie PUP); 

– wyrażenia zgody na odstąpienie od formy przetargowej przy zawarciu umów 

użyczenia, najmu lub dzierżawy: pomieszczeń w budynku Starostwa Powiatowego,  

sali gimnastycznej w Zespole Szkół im. prof. R. Gostkowskiego w Łazach, hali 

sportowej w Zespole  Szkół w Szczekocinach, sali dydaktycznej znajdującej się  

w budynku Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego oraz lokalu użytkowego 

znajdującego się w budynku Przychodni  Specjalistycznej w Zawierciu,  

ul. Powstańców Śl. 8; 
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– wyrażenia zgody na zakup aparatury i sprzętu medycznego dla Szpitala Powiatowego 

(łączna szacunkowa wartość planowanego do zakupu sprzętu wynosi ok. 500.000 zł); 

– ogłoszenia naboru przedstawicieli organizacji pozarządowych do komisji konkursowej 

oceniającej oferty na powierzenie realizacji zleconego zadania administracji rządowej 

z zakresu prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy prawnej w 2016 roku.  

Powołana  w drodze uchwały komisja konkursowa dokonała wyboru oferty Parafii  

Ewangelicko-Augsburskiej w Katowicach na realizację przedmiotowego zadania; 

– przeprowadzenia konsultacji w sprawie projektów uchwały Rady Powiatu dotyczących 

wprowadzenia zmian do Statutu Szpitala Powiatowego w Zawierciu oraz  

ustalenia rozkładu godzin pracy i dyżurów aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu 

zawierciańskiego w 2016 roku. 

Do konsultowanych dokumentów nie zgłoszono żadnych uwagi i opinii. Aktualnie 

trwają konsultacje społeczne projektu „Powiatowego Programu Promocji Zatrudnienia 

oraz Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy na lata 2016 – 2020”. Uwagi i opinie można 

zgłaszać do 19 stycznia 2016 roku na formularzu konsultacji, który dostępny jest m.in. 

na stronie internetowej Starostwa Powiatowego;   

– udzielenia upoważnienia Dyrektorowi Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Zawierciu do podejmowania wszelkich czynności w zakresie realizacji projektu                   

pn. „Partnerstwo na rzecz aktywnej integracji w powiecie zawierciańskim”; 

– udzielenia upoważnień dyrektorom:  Zespołu Szkół w Szczekocinach, Zespołu Szkół  

w Porębie, Zespołu Szkół  im. prof. R. Gostkowskiego w Łazach,  Zespołu Szkół  

im. X. Dunikowskiego w Zawierciu, Zespołu Szkół im. S. Staszica w Zawierciu oraz  

Zespołu Szkół im. O. Langego w Zawierciu do podpisania i złożenia wniosków                  

o dofinansowanie projektów w ramach programu ERASMUS+; 

– pozytywnego zaopiniowania Planu Zagospodarowania Przestrzennego Województwa 

Śląskiego „Plan 2020+” wraz z prognozą oddziaływania na środowisko; 

– pozytywnego zaopiniowania Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Łazy na lata 

2016 – 2019”. 

 

 zapoznał się z:   

 informacjami o dokonanych zmianach w planach finansowych rachunków dochodów 

własnych szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez powiat zawierciański; 

 wynikami konkursu na stanowisko Zastępcy Dyrektora  ds. Lecznictwa Zakładu 

Lecznictwa Ambulatoryjnego w Zawierciu; 

 informacją z działalności finansowej Szpitala Powiatowego w Zawierciu i Zakładu 

Lecznictwa Ambulatoryjnego w Zawierciu za okres od stycznia do listopada br.;  

 informacja w sprawie zamiaru zaciągnięcia przez Szpital Powiatowy w Zawierciu 

debetu do rachunku bankowego bieżącego w wysokości 3.000.000 zł oraz kredytu 

bankowego lub pożyczki w wysokości od 6.500.000 zł do 8.000.000 zł wraz  

z konsolidacją dotychczasowych kredytów z PKO Bank Polski S.A. wg stanu na dzień 

30 września br.  

Wnioski w przedmiotowych sprawach zostały pozytywnie zaopiniowane przez Radę 

Społeczną Szpitala Powiatowego.  

 wynikami audytu zewnętrznego przeprowadzonego  w Szpitalu Powiatowym  

w Zawierciu. 

  

 wydał decyzje w sprawie: 

 ustalenia trwałego zarządu na rzecz Zespołu Szkół i Placówek im. H. Kołłątaja  

w Zawierciu oraz Zespołu Szkół i Placówek Specjalnych im. M. Grzegorzewskiej  
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w Zawierciu odpowiednio 36,68 % i 63,32 % części nieruchomości, położonej   

w Chruszczobrodzie, ul. Dworcowa 34; 

 wygaszenia trwałego zarządu ustanowionego na rzecz Zespołu Szkół Rolnicze 

Centrum Kształcenia Ustawicznego w Żarnowcu nad nieruchomością położoną  

w Udorzu, która stała się dla jednostki zbędna dla realizacji celu, określonego  

w decyzji o ustanowieniu trwałego zarządu; 

 udzielenia  bonifikaty od opłaty rocznej z tytułu trwałego zarządu ustanowionego na 

rzecz Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej „Pegaz”. 

 

 na wniosek Dyrektora Centrum Administracyjnego Placówek Opiekuńczo – 

Wychowawczych w Zawierciu dokonał przeniesienia środków finansowych                          

z przeznaczeniem na zakup busa na potrzeby Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej 

„Pegaz” w Chruszczobrodzie; 

 

 zajął pozytywnie stanowisko w sprawie zabezpieczenia w budżecie powiatu środków 

finansowych na wkład własny w realizację „Narodowego Programu Rozwoju 

Czytelnictwa”,  dotyczącego wspierania w latach 2016 – 2020 organów prowadzących 

szkoły oraz biblioteki pedagogiczne w zakresie rozwijania zainteresowań uczniów przez 

promocję i wspieranie czytelnictwa dzieci i młodzieży, w tym zakup nowości 

wydawniczych;  

 

 prowadził działania zmierzające do przeniesienia na rzecz powiatu zawierciańskiego  

w formie aktu notarialnego prawa własności budynku byłej spawalni, znajdującego się na 

nieruchomości będącej w trwałym zarządzie Powiatowego Centrum Kształcenia 

Zawodowego w Zawierciu; 

 

 rozpatrzył i podjął określone działania w związku z wnioskami stałych Komisji Rady 

Powiatu; 

 

 przyjął i zaopiniował materiały oraz projekty uchwał, będące przedmiotem obrad obecnej 

sesji. 

 

Jednocześnie poinformował, że: 

 

 w ostatnim okresie zakończona została realizacja następujących inwestycji z zakresu 

infrastruktury drogowej: przebudowa mostu w miejscowości Sławniów,  przebudowa 

mostu na rzece Pilica w miejscowości Przyłęk;  budowa chodnika przy ul. Glinianej  

w Zawierciu; przebudowa ulicy Źródlanej w Zawierciu; remont drogi powiatowej relacji 

Zabrodzie – Koryczany na odcinku 2 km, przebudowa drogi  powiatowej relacji 

Dobraków – Otola na odcinku 2 km, remont drogi powiatowej Zawada – Irządze – Witów 

oraz remont przepustu oraz  remont drogi powiatowej Góra Włodowska – Bory;   

 rozstrzygnięte zostały przetargi i podpisano umowy na  udzielenie kredytów 

długoterminowych: w wysokości 3.111.879 zł na finansowanie deficytu budżetu powiatu 

w roku 2015 w zakresie zadań drogowych oraz w wysokości 3.767.362 zł na 

wyprzedzające finansowanie działań finansowanych ze środków pochodzących z budżetu 

UE związanych z realizacją zadania pn.  „Kompleksowa termomodernizacja budynków 

Szpitala Powiatowego w Zawierciu wraz z budową kolektorów słonecznych w celu 

poprawy efektywności energetycznej budynków oraz wzrostu produkcji energii 

pochodzącej ze źródeł odnawialnych”; 
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 w wyniku odwołania do Komisji Rankingowej realizującej Narodowy Program 

Odbudowy Dróg, nastąpiło podniesienie punktacji wniosków powiatu zawierciańskiego   

i przesunięcie proponowanego zadania o 5 miejsc. W związku z powyższym jest szansa,   

że zgłoszona przez powiat tzw. schetynówka wejdzie do realizacji w roku przyszłym.   

 

Ponadto przekazał informacje o istotnych wydarzeniach, które odbyły się w ostatnim czasie 

na terenie powiatu:    

 

– w dniu 2. grudnia br. podpisany został akt notarialny – umowa sprzedaży na rzecz gminy 

Zawiercie części udziału w nieruchomości zabudowanej położonej  w Zawierciu,  

ul. Powstańców Śląskich 6; 

– w dniu 15. grudnia br. odbył się odbiór ambulansu sanitarno – transportowego marki 

Volkswagen Caddy, który zostanie przekazany na potrzeby Szpitala Powiatowego  

w Zawierciu; 

– w dniu16. grudnia br. w Starostwie odbyło się posiedzenie Zarządu Oddziału 

Powiatowego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP w Zawierciu, w którym 

uczestniczył. W trakcie posiedzenia m.in. dokonano oceny całorocznej działalności 

Zarządu z uwzględnieniem realizacji zadań planowanych na 2015 rok; 

– w dniu 18. Grudnia br.  uczestniczył w podsumowaniu XXXIX Ogólnopolskiego 

Konkursu Jakości Prac Scaleniowych, które odbyło się w Warszawie w Ministerstwie 

Rolnictwa i Rozwoju Wsi. Podstawowym celem konkursu było doskonalenie jakości 

wykonawstwa prac scaleniowych pod względem gospodarczym, technicznym  

i organizacyjnym, prezentowania dobrych praktyk, a także  wymiana doświadczeń 

zdobytych przy realizacji scaleń gruntów; 

– w dniach19 – 20. grudnia br. w hali sportowej przy Zespole Szkół Ogólnokształcących                       

I LO im. S. Żeromskiego w Zawierciu rozegrany został dwumecz piłki ręcznej 

reprezentacji juniorów Polski i Słowacji, którego organizatorem był  Polski Związek Piłki 

Ręcznej; 

– w dniu 22. grudnia br. w Starostwie odbyło się podsumowanie działań PCK wśród 

młodzieży szkolnej za okres od września do listopada br. Wśród uczestników akcji 

krwiodawstwa najliczniejsza była reprezentacja Koła PCK działającego przy I Liceum 

Ogólnokształcącym im. S. Żeromskiego w Zawierciu, gdzie do przedsięwzięcia włączyło 

się 16 uczniów; 

– w dniu 28. grudnia br. odbyło się XI Forum Organizacji Pozarządowych Powiatu 

Zawierciańskiego, w trakcie którego zostały wyróżnione organizacje, które w 2015 roku 

najprężniej działały na rzecz społeczności lokalnej w dziedzinie kultury, sportu, zdrowia i 

pomocy społecznej;  

– uczestniczył w licznych spotkaniach świąteczno – noworocznych organizowanych na 

terenie powiatu przez samorządy, instytucje, firmy, stowarzyszenia i inne podmioty,  

w tym.in.:  w dniu 11 grudnia br. – w spotkaniu opłatkowo – noworocznym 

zorganizowanym przez Powiatowy Urząd Pracy w Zawierciu, w dniu 15. grudnia br.  –  

w spotkaniu świąteczno-noworocznym w Komendzie Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Zawierciu, w dniu 16 grudnia br. – w spotkaniu wigilijnym w Pilicy na 

zaproszenie Burmistrza Miasta i Gminy Pilica,  w dniu 18. grudnia br. – w spotkaniu 

wigilijnym zorganizowanym przez Spółdzielnię Mieszkaniową „Zawiercie” w Zawierciu 

z udziałem ks. Prałata Ryszarda Selejdaka z Watykanu, w dniu 21. grudnia br. –  

w spotkaniu opłatkowym w Szpitalu Powiatowym w Zawierciu i w spotkaniu 

opłatkowym zorganizowanym przez Wójta Gminy Żarnowiec oraz w dniu 22. grudnia br. 

–   w spotkaniu opłatkowym w Domu Pomocy Społecznej w Zawierciu. 
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Sprawozdanie zostało przyjęte bez uwag i zapytań ze strony radnych.   

 

 

Ad.5.) 

 

Rafał Krupa (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Na początku chcę zaznaczyć, że wszystkie moje interpelacje składane są w trosce  

o bezpieczeństwo tak mieszkańców, jak i interesu powiatu i jego jednostek. A teraz 

proszę o odpowiedź na następujące interpelacje: 

 proszę o informację dyrektora szpitala, ile szpital miał środków na rachunkach 

bankowych w dniu zawieszenia działalności SK Banku. Ile środków już udało się 

odzyskać. Ile środków na dzień dzisiejszy szpital nie odzyskał. Proszę również  

o informację, dlaczego dyrekcja szpitala nie podjęła żadnych działań z przeniesieniem 

środków finansowych do innego banku, skoro informacja o zarządzie komisarycznym  

w SK Banku była ogólnie dostępna od sierpnia 2015 roku. Proszę o informację Pana 

Starostę czy zostały wyciągnięte konsekwencje wobec dyrekcji szpitala w związku z tymi 

zaniedbaniami. Jeżeli nie, to dlaczego. Czy w ocenie Pana Starosty szpital jest należycie 

nadzorowany przez Zarząd Powiatu, bo ja mam co do tego duże wątpliwości; 

 proszę również o informację związaną z zatwierdzonym przez Zarząd Powiatu nowym 

regulaminem organizacyjnym Szpitala, dlaczego dyrekcja szpitala podjęła decyzję  

o utworzeniu kolejnych stanowisk wyższego kierownictwa w Szpitalu: zastępcy dyrektora 

ds. ekonomiczno-technicznych oraz zastępcy dyrektora ds. pielęgniarstwa (to już czterech 

dyrektorów – jak w klinice). Czy szpital ma środki finansowe na tworzenie dodatkowych 

stanowisk.  Z rachunku zysków i strat  za 11 miesięcy wynika, że koszty zarządu już 

wyniosły 2.168.466,64 zł, a za cały poprzedni rok 2014 koszty zarządu wynosiły 

1.773.892,96 zł. Różnica wynosi 394.573,68 zł. Ponadto koszty za miesiąc grudzień 

należy oszacować na poziomie 210.000 zł, co łącznie daje wzrost kosztów zarządu  

o kwotę  604.573,68 zł.  Ponadto zauważyć należy, że od końca pierwszego kwartału br. 

gdzie zadłużenie wynosiło poniżej 50 mln zł, na koniec listopada wzrosło o 2,5 mln zł  

i wynosi za 8 miesięcy 52.471.805 zł. To również dla informacji radnych, żeby byli 

świadkami ponownie drastycznego wzrostu zadłużenia naszego szpitala;  

 raz jeszcze proszę o informację o liczbie etatów według grup zawodowych, tym razem na 

dzień 31.12.2015 roku oraz ilu jest zatrudnionych pracowników na umowach 

cywilnoprawnych/kontraktowych w przeliczeniu na etat (wg grup zawodowych)  

z wyłączeniem zabezpieczenia dyżurów medycznych; 

 proszę o informację czy dyrekcja szpitala, zamierza zlikwidować POZ  dopołudniowy od 

marca 2016 roku. Proszę o informację, ilu na dzień dzisiejszy jest zadeklarowanych 

pacjentów w POZ do lekarza; 

 proszę o informację, jakie kontrole były prowadzone w szpitalu od lipca do 30 grudnia 

2015. Proszę o informację, jakie instytucje dokonywały kontroli i w jakim zakresie. 

Proszę o informację o wynikach przeprowadzanych kontroli; 

 w związku z procedowaniem uchwał dotyczących wydzierżawienia pomieszczeń szpitala 

na kardiologię, tomograf komputerowy oraz rezonans magnetyczny proszę o informację 

od Pana Starosty, czy wydzierżawienie powierzchni spowoduje zwrot środków na 

termomodernizację szpitala. Zgodnie z umową trwałość projektu wynosi 5 lat od dnia 

zatwierdzenia raportu końcowego z realizacji projektu. Zamierzacie wydzierżawić 

pomieszczenia po oddziale laryngologii, aptece, izbie przyjęć , statystyce.  

W pomieszczeniach tych wymieniono m.in. okna, które już były tematem na sesjach Rady 

Powiatu. Czy w związku z tym osiągnięte zostaną wskaźniki  po odliczeniu okien  
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w pomieszczeniach dzierżawionych.  Czy Pan Starosta zwrócił się na piśmie do operatora 

programu o zgodę na dzierżawę. Ile środków będzie powiat musiał zwrócić. Należy 

również podkreślić, że spadną wskaźniki wykorzystania solarów itd.  

 Pana Dyrektora szpitala proszę o informację, czy w związku z zakończeniem realizacji 

projektu informacji szpitala, dyrektor zwrócił się do realizatora projektu czy wyrazi zgodę 

na zmiany m.in. przeniesienie statystyki oraz wykorzystywanie sieci zarówno w aptece, 

laryngologii i izbie przyjęć przez inny podmiot. Przeniesienie sieci będzie generowało 

koszty. Ile koszty wyniosą i kto za to zapłaci.  Zostanie tutaj, podobnie jak przy 

termomodernizacji, naruszona trwałość projektu. Proszę, aby Dyrektor przedstawił zgodę 

realizatora projektu na odstępstwa od trwałości projektu; 

 ponawiam pytanie sprzed kilku miesięcy. W związku z planowaną dzierżawą oddziału 

laryngologii proszę o informację, czy oddział neurologii wraz z oddziałem udarowym 

pozostaną w dotychczasowej lokalizacji.  Czy w przyszłości zgodnie z programem 

dostosowawczym szpital będzie miał możliwość wyodrębnienia innych pomieszczeń pod 

oddział udarowy; 

 proszę o informacje na temat funkcjonowaniu SOR.  Ilu i o jakiś specjalnościach (chirurg, 

internista) jest na stałe lekarzy w godzinach od 7.00 do 15.00 oraz od 15.00 do 7.00.  Kto 

w godzinach od 15.00 do 7.00 wykonuje i odczytuje/opisuje badania USG.  Czy SOR jest 

zabezpieczony przez lekarzy neurologów od 15.00  do 7.00. Czy badania tomografii 

komputerowej w soboty i w niedziele są opisywane na bieżąco.   

 mam również dodatkowe pytanie od mieszkańców powiatu, którzy zgłaszają, że pacjenci 

przebywający powyżej 12 godzin h nie otrzymują żadnych posiłków. Proszę o informację, 

czy pacjentom przebywającym na takim oddziale przysługuje wyżywienie. Proszę  

o podanie podstaw prawnych; 

 proszę o informacje,  jakim celom służyć ma wygaszenie trwałego zarządu Zespołu Szkół 

Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w Żarnowcu z nieruchomości gruntowej 

(użytki rolne) w Gminie Żarnowiec należącej do powiatu zawierciańskiego (chodzi tutaj  

o pole w miejscowości Udórz). Chcę nadmienić, że pole to od zawsze należało do Zespołu 

Szkół w Żarnowcu, służyło tamtejszej szkole oraz realizacji procesu nauczania uczniów  

w jedynej szkole rolniczej naszego powiatu. Ponadto uprawy całorocznie wykonywane są 

przez naszych pracowników i uczniów za pomocą sprzętu rolniczego zakupionego kilka 

lat temu z projektów unijnych. Ponadto pamiętać należy, że od kilku lat pod dobrym 

zarządzaniem dyrektora plony przynoszą określony dochód do budżetu szkół, co nie 

pozostaje bez znaczenia dla naszych finansów. Proszę o pełną informację o planach 

związanych z tymi gruntami rolnymi; 

 proszę o informacje o planach dalszego funkcjonowania Okręgowej Stacji Kontroli 

Pojazdów w Zawierciu na ulicy Obrońców Poczty Gdańskiej. Nadmienić należy, że  

stacja ta była w długim czasie funkcjonowania powiatu swoistą „kurą znoszącą złote 

jajka”,  lecz w związku ze znaczną konkurencją zmieniła się w „kurę znoszącą srebrne 

jajka”, tak jak dla innych komercyjnych stacji, których w ostatnim czasie dość dużo 

przybyło. Proszę o informacje, dlaczego inni właściciele zarabiają na funkcjonowaniu 

Stacji Kontroli Pojazdów, a powiat wyliczył, że jest to nieopłacalne pomimo wielkiej 

renomy i bardzo wielu klientów stacji. Proszę o szczegółową informację w związku  

z pojawiającymi się koncepcjami sprzedaży lub dzierżawy stacji. 

 

 

Ad.6.) 
 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XVI / 144 / 15 w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2015 – 2025, po uzyskaniu pozytywnej 
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opinii Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej,  został poddany pod głosowanie  

i przyjęty jednogłośnie, czyli przy 23 głosach „za”.    

 

 

Ad.7.)  

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XVI / 145 / 15 w sprawie 

zmian w budżecie powiatu na 2015 rok, po uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji Budżetu i 

Infrastruktury Technicznej,  został poddany pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie, czyli 

przy 23 głosach „za”.    

  

 

Ad.8.)   

 

Przedłożony przez Zarząd Powiatu projekt budżetu na 2016 rok w ustawowym terminie został 

przekazany Radzie Powiatu oraz przesłany – celem zaopiniowania – Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej w Katowicach. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Andrzej Danecki odczytał Uchwałę  

Nr 4200/VII/198/2015 VII Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Katowicach z dnia 10. grudnia 2015 roku, w sentencji której zawarta jest pozytywna opinia 

o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Zawierciańskiego projekcie uchwały budżetowej na 

2016 rok wraz z uzasadnieniem i materiałami informacyjnymi (załącznik nr 1 do protokołu). 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Andrzej Pniak odczytał Uchwałę Nr 4200/VII/199/2015 

VII Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach z dnia 10. grudnia 

2015 roku, w sentencji której zawarta jest pozytywna opinia o możliwości sfinansowania 

deficytu w kwocie 6.733.692 zł przedstawionego w uchwale budżetowej dla powiatu 

zawierciańskiego na 2016 rok wraz z uzasadnieniem (załącznik nr 2 do protokołu). 

  

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski odczytał opinie stałych Komisji Rady 

Powiatu w sprawie projektu budżetu powiatu na 2016 rok.  Przytoczone opinie, potwierdzone 

podpisami Przewodniczących Komisji stanowią załącznik nr 3 do protokołu.   

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej Róża Kończyk przedstawiła 

stanowisko Komisji sprawie projektu budżetu powiatu na 2016 rok wraz z autopoprawką do 

tego projektu (treść wystąpienia w formie stenogramu):   

 

„Komisja Budżetu i Infrastruktury Technicznej na posiedzeniu w dniu 29 grudnia 2015 roku 

zapoznała się z projektem budżetu powiatu zawierciańskiego na 2016 rok wraz  

z autopoprawką do tegoż budżetu. Dochody zaplanowane na 2016 rok zamykają się kwotą 

103.857.713 zł, a wydatki – kwotą 110.591.405 zł, co daje deficyt w wysokości 6.733.692 zł. 

Autopoprawka do budżetu projektu zwiększa dochody i wydatki o kwotę 2.792.815 zł. 

Zwiększenia te obejmują niewykorzystane w 2015 roku środki z programu Erasmus+   

w kwocie 508.305 zł oraz środki na realizację zadania pn. „Partnerstwo na rzecz aktywnej 

integracji w powiecie zawierciańskim”, realizowane b na zasadach partnerstwa z Gminą 

Zawiercie i Centrum Inicjatyw Społecznych w Zawierciu w kwocie 2.284.510 zł. Liderem 

zadania będzie PCPR w Zawierciu. Projekt budżetu powiatu zawierciańskiego na 2016 rok po 

uwzględnieniu autopoprawki zamknie się dochodami w wysokości 106.650.528 zł  

i wydatkami w wysokości 113.384.220 zł. Deficyt pozostanie na niezmienionym poziomie tj. 
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w wysokości 6.733.692 zł. Planowany budżet powiatu na 2016 rok zakłada dochody o około 

13.000.000 zł niższe niż w roku 2015, co przełoży się na mniejsze możliwości inwestycyjne 

powiatu. Jeżeli pojawią się możliwości pozyskania dodatkowych środków zewnętrznych 

należy dołożyć wszelkich starań, aby mogły one zwiększyć budżet naszego powiatu. Komisja 

na swoim posiedzeniu w 6 – osobowym składzie przy 1 glosie wstrzymującym pozytywnie 

zaopiniowała projekt budżetu  powiatu na 2016 rok wraz z autopoprawką do tego projektu”.   

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji nad projektem budżetu powiatu na 2016 rok.   

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski poprosił  o zgłaszanie kandydatów do 

Komisji Skrutacyjnej, zadaniem której będzie przeprowadzenie głosowania imiennego na 

projektem budżetu powiatu na rok przyszły.     

 

Jarosław Kleszczewski zgłosił kandydaturę radnej Aniceta Książek – Słomki, Andrzej 

Danecki – kandydaturę radnego Rafała Porca, a Cezary Barczyk - kandydaturę radnego 

Tomasza Ślusarczyka.    

 

Kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. Innych kandydatur nie zgłoszono.  

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Powiatu jednogłośnie, czyli przy 23 głosach 

„za”  powołała Komisję Skrutacyjną w ww. składzie.  

 

Radni otrzymali przygotowane karty do głosowania nad omawianym w tym punkcie porządku 

obrad projektem uchwały zaparafowane przez wszystkich członków Komisji Skrutacyjnej. 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej po uprzednim wyczytaniu nazwiska osoby 

głosującej przez Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej Anicetę Książek – Słomkę. 

 

Po zakończeniu głosowania Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski ogłosił  

10 – minutową przerwę w obradach w celu ustalenia wyniku głosowania.   

 

Po wznowieniu obrad Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Aniceta Książek – Słomka  

odczytała protokół z głosowania imiennego (załącznik nr 4 do protokołu), zgodnie z którym 

za przyjęciem projektu uchwały Nr XVI / 146 / 15 w sprawie uchwalenia budżetu powiatu 

zawierciańskiego  na 2016 rok głosowało 15 radnych (wymienionych z imienia i nazwiska), 

a 8 radnych (wymienionych z imienia i nazwiska) wstrzymało się od głosu. Głosów 

„przeciw” nie było.   

 

W oparciu o protokół Komisji Skrutacyjnej Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław 

Kleszczewski stwierdził, że projekt uchwały Nr XVI / 146 / 15 w sprawie uchwalenia 

budżetu powiatu Zawierciańskiego na 2016 rok w wyniku głosowania imiennego Rada 

Powiatu przyjęła przy 15 głosach „za” i  8 głosach „wstrzymujących się”.  

 

  

Ad.9.)   
 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Andrzej Danecki odczytał Uchwałę  

Nr 4200/VII/200/2015 VII Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Katowicach z dnia 10. grudnia 2015 roku, w sentencji, której zawarta jest pozytywna opinia 

o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Zawierciańskiego projekcie uchwały w sprawie 
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Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016 – 2025 wraz z uzasadnieniem (załącznik nr 5 

do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski odczytał opinie stałych Komisji Rady 

Powiatu w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016 – 2025. Przytoczone 

opinie, potwierdzone podpisami Przewodniczących Komisji stanowią załącznik nr 6 do 

protokołu.   

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XVI / 147 / 15   

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016 – 2025 wraz  

z autopoprawką Zarządu Powiatu,  w wyniku przeprowadzonego glosowania został przyjęty    

przy 18 głosach „za” i  5 głosach „wstrzymujących się”.  

 

 

Ad.10.)   
 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XVI / 148 / 15 w sprawie 

ustalenia terminów sesji i uchwalenia planu pracy Rady Powiatu na 2016 rok, w wyniku 

przeprowadzonego glosowania został przyjęty jednogłośnie, czyli przy 23 głosach „za”.  

 

 

Ad.11.)   
 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XVI / 149 / 15 w sprawie 

zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu na 2016 rok, w wyniku 

przeprowadzonego glosowania został przyjęty jednogłośnie, czyli przy 23 głosach „za”.  

 

 

Ad.12.)   

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XVI / 150 / 15 w sprawie   

zmiany Uchwały Nr VII / 51 / 15 z dnia 26 marca 2015 roku w sprawie ustalenia zadań  

i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 

realizację zadań powiatu zawierciańskiego w 2015 roku z zakresu rehabilitacji zawodowej  

i społecznej osób niepełnosprawnych, po uzyskaniu pozytywnej Komisji Zdrowia i Pomocy 

Społecznej, został poddany pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie, czyli przy 23 głosach 

„za”.  

 

 

Ad.13.)   

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XVI / 151 / 15 w sprawie   

ustalenia rozkładu godzin pracy i dyżurów aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu 

zawierciańskiego w 2016 roku, po uzyskaniu pozytywnej Komisji Zdrowia i Pomocy 

Społecznej, został poddany pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie, czyli przy 23 głosach 

„za”.  

 

 

 

 



  

 

13 

 

Ad.14.)   

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XVI / 152 / 15 w sprawie   

wprowadzenia zmian do Statutu Szpitala Powiatowego w Zawierciu (dot. wyłączenia 

ambulatorium z Izby Przyjęć), po uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji Zdrowia i Pomocy 

Społecznej, został poddany pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie, czyli przy 23 głosach 

„za”. 

 

 

Ad.15.)   

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XVI / 153 / 15 w sprawie   

wprowadzenia zmian do Statutu Szpitala Powiatowego w Zawierciu (dot. nocnej i świątecznej 

opieki zdrowotnej), po uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej, 

został poddany pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie, czyli przy 23 głosach „za”. 

 

 

Ad.16.)   

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XVI / 154 / 15 w sprawie   

wprowadzenia zmian do Statutu Szpitala Powiatowego w Zawierciu (dot. transportu 

medycznego), po uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej, został 

poddany pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie, czyli przy 23 głosach „za”. 

 

 

Ad.17.)   

 

Rafał Krupa (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Wczoraj rozmawialiśmy na ten temat na posiedzeniu Komisji Budżetu.  Ja przypomnę czego 

dokładnie dotyczy ta uchwała. Mianowicie wydzierżawienia powierzchni pod tomograf 

komputerowy i pod rezonans magnetyczny w naszym szpitalu. Nie czepiałbym się, gdyby 

sytuacja była czysta i otwarta. Natomiast próbował mnie wczoraj Pan dyrektor przekonać, że 

ta decyzja jest dobra. Nie przekonał mnie, a część Komisji przekonał w  tym zakresie. 

Chciałbym tylko w skrócie wyjaśnić jaka jest sytuacja. Mamy podpisaną od kilkunastu lat 

umowę z firmą HELIMED, jeżeli chodzi o usługi w zakresie tomografii komputerowej. Ta 

umowa dalej funkcjonuje pomimo różnych perturbacji z tą firmą, związanych z płatnościami  

i kosztami związanymi z jednostkowym badaniem czy z windykacją. Pomimo, że firma 

HELIMED ściągała należności od szpitala przez firmę windykacyjną, to jakoś ta współpraca 

w tej chwili się układa. Celem szpitala i celem Zarządu poprzedniej kadencji było 

usamodzielnienie się za wszelką cenę od świadczenia usług o podobnym charakterze przez 

podmioty zewnętrzne . My w tamtej kadencji podjęliśmy decyzję o zakupie tomografu 

komputerowego, kiedy pojawiły się oszczędności przy budowie Szpitalnego Oddziału 

Ratunkowego i udało nam tomograf zakupić. To jest tomograf komputerowy 16-rzędowy. 

Wczoraj na Komisji usłyszałem pytanie, kto wyraził zgodę na zakup takiego tomografu 

komputerowego. Oświadczam, że pełne informacje były przedstawione, lepszych tomografów 

do zadań w szpitalu powiatowym na dzień dzisiejszy nie potrzeba. Są badania, które 

wyrywkowo trzeba przeprowadzić sprzętem o lepszych parametrach, ale to są jednostkowe 

badania. Jeżeli trzeba je wykonać, to można chorego transportować. Jeżeli mamy dzisiaj 

zakupiony tomograf komputerowy w proporcji 30 do 70, czyli 70% ma służyć projektowi 
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czyli Szpitalnemu Oddziałowi Ratunkowemu, a 30% dla innych celów, m.in. takich, jak teraz 

świadczy firma HELIMED z kontraktu NFZ. Dziś jest zielone światło dla szpitali. Jak dzisiaj 

wystąpimy do NFZ, to w momencie, kiedy będzie ogłoszony konkurs na badania tomografu 

komputerowego przy leczeniu ambulatoryjnym, to z pewnością taki kontrakt otrzymamy. To 

jest dla nas rozwiązanie. W tym zakresie ten tomograf mógłby zarabiać. A co dzisiaj się 

dzieje? Dzisiaj ktoś podjął decyzję, że oprócz tego, że mamy tomograf komputerowy z firmy 

HELIMED, jest podpisana umowa i aparat jest ustawiony na terenie naszego szpitala, to 

wprowadzamy trzecią firmę, trzeci tomograf komu terowy i rezonans magnetyczny. Ja  jestem 

za, tylko pod warunkiem. Ja chciałbym wiedzieć, czy to dyrekcja wymyśliła, czy to Zarząd  

wymyślił, bo ja chcę dzisiaj wiedzieć, kto taką decyzję podjął, żeby ewentualnie tę osobę  

w tym zakresie rozliczyć.  

Chciałbym jeszcze powiedzieć, że jesteśmy w nowej perspektywie budżetowej i –  jak 

wszyscy wiemy –  na nowy okres programowania przewidziane jest na szpitale 12 mld zł. To 

są potężne pieniądze. Ja tylko uzmysłowię Państwu, jakie są to pieniądze. Wszystkie szpitale 

w Polsce mają zadłużenie na poziomie 10 mld zł, a to będzie12 mld zł, m.in. na sprzęt dla 

szpitali. Przewidziane jest dofinasowane nawet do 85%. Ja oczywiście sprawdziłem, że 

planowany  omograf i rezonans w sumie może kosztować od 5do 6 mln zł, natomiast za sam 

rezonans magnetyczny – sprawdziłem to skrupulatnie –  najniższa kwota, jaką znalazłem wraz  

z montażem to 3.300.000 zł za rezonans magnetyczny 1,5 tesla, czyli taki, który spełnia 

oczekiwania NFZ. To są duże pieniądze, ale przy dofinasowaniu i perspektywie, że my 

możemy za jakiś czas taki wniosek złożyć, można się nad tym zastanowić. Myślę, że  

w przeciągu następnego roku to będzie możliwe, bo jest taki kierunek, żeby jak najszybciej to 

ogłosić. Zdecydowanie stoję na stanowisku, że to lepszy kierunek. Podobnie jest  

w przypadku tomografu komputerowego, gdzie ten tomograf, który mamy,  w zupełności 

wystarczy. Wiem, że wczoraj była dyskusja, że są badania, które trzeba wykonywać na 

tomografie o lepszych parametrach. Pan dyrektor miał się przygotować, ile takich badań jest 

wykonywanych miesięcznie, tygodniowo czy rocznie. Ja chciałbym to wiedzieć, w wielu 

przypadkach można transportować pacjenta na badania, a nie być uzależnionym od firmy 

zewnętrznej.  

Ja nie będę przedstawiał historii, jaką przedyskutowałem przez godzinę i 20 minut na Komisji 

Budżetu o różnych przypadkach, co się dzieje, jeżeli jest się uzależnionym od firmy, która 

prowadzi diagnostykę obrazową. Sam dyrektor się przyznał, że Pan doktor z Piekar zapytał 

się, czemu sami nie kupujemy rezonansu magnetycznego.  

Ja jeszcze raz apeluje do radnych o wstrzemięźliwość w zakresie podejmowania tej decyzji. 

Trzeba zobligować Zarząd i szpital do pozyskania środków, żeby tomograf komputerowy 

była nasz, bo on się zwróci. Ja wiem, że będziemy się tłumaczyć, że nie ma kontraktu, ale tak, 

jak w przypadku SOR, trzeba jechać do NFZ i prosić, błagać, klęczeć i załatwić ten kontrakt. 

A jeżeli nie, to – niestety –  poczekać na kontraktowanie i będziemy sami mieli w szpitalu 

jeden kontrakt i jeden rezonans magnetyczny. Gwarantuję to Państwu,  że ten kontrakt 

dostaniemy. A widzimy, jaka jest sytuacja szpitala w tej chwili. Pogarsza się niestety,  

a dlaczego się pogarsza. Bo wszystko, co jest lukratywne oddajemy i na tych wszystkich 

lukratywnych usługach zarabia ktoś inny.  

Raz jeszcze chcę powiedzieć, że to jest moja troska o bezpieczeństwo pacjenta, ale przede 

wszystkim też o bezpieczeństwo powiatu i szpitala. Pragnę przypomnieć, że bezpośrednim 

gospodarzem jest Zarząd w powiecie, a radny jest takim pośrednim gospodarzem. W związku 

z tym ja wczoraj prosiłem Pana Starostę, żeby wycofać ten projekt. Ja mam dzisiaj taki 

wniosek, żeby zobligować Zarząd do pozyskania środków na zakup tomografu 

komputerowego. Chcę przypomnieć, że Szpital Powiatowy w Zawierciu jak na razie przez 

kolejne cztery lata nie osiąga strat, co oznacza, że można skorzystać z form leasingu na 

pozostałą część tomografu komputerowego.    
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Szanowni Państwo, raz jeszcze apeluję i jeżeli Pan dyrektor może udzielić informacji 

szczegółowej, to bardzo proszę. 

 

Zastępca dyrektora ds. lecznictwa Szpitala Powiatowego w Zawierciu Sławomir Milka (treść 

wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Rzeczywiście ta dyskusja była żarliwa i wydawało mi się, że wątpliwości zostały 

wyjaśnione, ale ma Pan prawo nie przyjąć moich argumentów. Myli Pan cały czas pojęcia 

mówiąc o tomografii, bo mówimy o rezonansie magnetycznym, ale traktuję to jako 

przejęzyczenie.  

Natomiast chciałbym powiedzieć, że wprowadza Pan w błąd radnych, mówiąc o trzech 

pracowniach, bo tak zrozumiałem, że będzie to mowa o trzech pracowniach: nasz tomograf, 

HELIMED i jeszcze trzecia pracownia. (Rafał Krupa zapytał, jak to będzie wyglądać). Jeżeli 

będzie wyłoniona pracownia rezonansu i tomografii na drodze przetargu, to automatycznie 

likwidujemy pracownię HELIMEDU (Rafał Krupa oświadczył, że w dniu wczorajszym 

dyrektor nie chciał tego powiedzieć). Wczoraj Pan o to nie zapytał. Dziś pytanie, dziś 

odpowiedź. Wydaje mi się, że wszystkie uzasadnienia radnego Rafała Krupy trochę 

destrukcyjnie działają na pracę szpitala, jeżeli chodzi o tę pracownię. Proszę zrozumieć jedną 

rzecz. Wszystkie badania szpitalne i badania z SOR-u wykonuje nasza pracownia tomografii. 

My nie dokładamy do tych badań,  to robi nasza pracownia. Natomiast pracownia 

HELIMEDU świadczy usługi dla powiatu, dla mieszkańców powiatu i miasta. Jeżeli Pan im 

to odbierze, będą musieli wyjeżdżać dalej robić te badania. Nie jest tak łatwo uzyskać 

kontrakt na badania  tomograficzne czy rezonansu. Są takie szpitale, które zakupiły rezonans 

w dobie lepszych kontaktów i większej stabilności NFZ i do dzisiaj nie mają kontraktu . 

Amortyzacja aparatu rezonansu magnetycznego to jest minimum 200.000 zł rocznie i trzeba 

te koszty skąd wziąć.  Dlatego wydaje mi się, że nie stać nas na aparat rezonansu 

magnetycznego.   

Ponadto proszę mieć świadomość, że lepsza diagnostyka, to lepsze leczenie , a o to nam 

wszystkim chodzi. Pozwala to rzeczywiście podnieść jakość świadczonych usług i poziom  

tego szpitala. Wszyscy mają pretensje do szpitala, że źle działa. Robimy wszystkie kroki, 

żeby podnieść poziom usług medycznych, żeby ludzi nie musieli tego szukać gdzie indziej. 

Tych badań jest rzeczywiście niewiele, to około 60 badań Calcium Score. Wczoraj 

rozmawialiśmy, że można pacjenta przegonić do Dąbrowy Górniczej, żeby to badanie zrobił. 

Jednym z warunków na pewno będzie zabezpieczenie kontraktowe pacjentów do tych badań 

laboratoryjnych. Wczoraj naprawdę długo żeśmy o tym rozmawiali  i to było podkreślane, 

żeby to uwzględnić w formułowaniu postępowania przetargowego. Wydaje mi się, że 

założenie stworzenia takiej pracowni, zwłaszcza w pomieszczeniach nie wykorzystanych na 

inne cele, jest lepsze niż tworzenie oddziałów, o czym wczoraj była mowa. W trzech salach 

czy w piwnicach nie da się otworzyć oddziału szpitalnego. To są pomieszczenia, które są 

niewykorzystane i wydaje mi się to uzasadnione. (Członek Zarządu Powiatu Maria Milejska 

poprosiła o podanie, ile badan jest wykonywanych na tomografie w SOR i w jakim stosunku). 

 Od 7 października wykonano dokładnie 1778 w stosunku 60 do 40. Założenie jest 70 do 30, 

ale nie jest to takie proste. Na pewno nie należy tego tak rozpatrywać, że mija miesiąc i my 

oceniamy 70, bo tego się nie da zrobić. Pacjenci są z  różnym schorzeniami i różnymi 

przypadkami, dlatego musimy to ocenić w jakimś dłuższym okresie. Jednak wywiążemy się  

z tego. Zaczynaliśmy 50 na 50, bo tak wynikało ze struktury pacjentów. Teraz mamy 60 do 

40, a będziemy dążyć do osiągnięcia 70 do 30.  

Jeszcze raz podkreślam. Nie płacimy za badania tomograficzne HELIMEDOWI. Te badania 

są wykonywane w naszej pracowni. Nie ma więc dyktowania cen przez HELIMED. 
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HELIMED ma kontrakt dla pacjentów  ambulatoryjnych i chwała, że nasi pacjenci nie muszą 

szukać pracowni na Śląsku”. 

 

Członek Zarządu Powiatu Maria Milejska (treść wystąpienia w formie stenogramu):   

 

„Ja chciałabym jeszcze dodać w związku z tym, że jest tak duże zapotrzebowanie szpitala na 

badania tomograficzne. Nie wiem, czy my będziemy w stanie wystąpić o kontrakt i go 

realizować, ponieważ więcej niż 30%, które jest dopuszczalne dla podstawowych badań poza 

SOR, jest wykonywane w szpitalu. Nie jesteśmy na dzień dzisiejszy w tych 30% wykonać 

badań dla pacjentów ambulatoryjnych. Kiedy minie trwałość projektu, która trwa 5 lat, 

zupełnie zmieni się sytuacja. Jeżeli będzie kontraktowanie i nie będziemy mieć takiego 

obowiązku wykonywania 70% badań na SOR, wtedy na pewno przystąpimy do  

kontraktowania na tomograf i wtedy firma zewnętrzna też nie będzie zarabiała w pełni. Może 

dostaniemy pół kontraktu, może cały, ale też będziemy się starać, żeby taki kontrakt szpital 

pozyskał”. 

 

Zastępca dyrektora szpitala ds. lecznictwa Sławomir Milka (treść wystąpienia w formie 

stenogramu): 

 

„Jeszcze dodam, że podejmując taką decyzję nie zamykamy sobie drogi, że kiedyś będziemy 

mieć własny aparat rezonansu magnetycznego. Wszystko jest otwarte. Na chwilę obecną 

wydaje mi się, że nie stać nas na to i nie otrzymamy kontraktu. Wtedy byłyby pytania, co  

z utrzymaniem”. 

 

Włodzimierz Styczyński (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„W zasadzie dostaliśmy odpowiedź, jeśli chodzi o tomograf komputerowy, ale ja chciałbym 

wiedzieć, czy  w przetargu na rezonans magnetyczny będzie zapisane coś takiego, że to 

będzie na NFZ. Czy naprawdę pacjenci szpitala będą mogli korzystać z tego za darmo, bo 

przecież my to wszystko robimy dla pacjentów szpitala, dla chorych, dla społeczeństwa.   

Wiemy, że jeśli firma prywatna będzie miała mały kontrakt (jak powiedział dyrektor nie jest 

łatwo go uzyskać) to będzie to komercyjna usługa. Dlatego trzeba się nad tym zastanowić,   

dla kogo my to robimy.  

Poza tym wiadomo, że w tej chwili rząd ma zupełnie inną strategię odnośnie finasowania 

szpitali. Ja nie wiem, czy nam w jakiś sposób to nie zaszkodzi. Tak samo można powiedzieć 

odnośnie rządu,  bo przecież wiemy, że w przyszłym roku i to jest pewne, będzie 

zlikwidowany NFZ. Przejmie to Ministerstwo Zdrowia, prawdopodobnie przez wojewodę, ale 

jak będzie wyglądało finasowanie, to też do tej pory nie wiemy. Czy nie jest zasadne, żeby na 

chwilę obecną wstrzymać się 2 – 3 miesiące z decyzją o wydzierżawieniu tych pomieszczeń”. 

 

Zastępca dyrektora szpitala ds. lecznictwa Sławomir Milka (treść wystąpienia w formie 

stenogramu): 

 

„Ja może odpowiem w ten sposób, że cała ta propozycja czy uchwała ma charakter 

intencyjny. Nie podejmujemy już decyzji, na razie zastanawiamy się. Jak radny powiedział, 

do przetargu będzie mogła przystąpić firma, która zapewni taki kontrakt. Nam nie chodzi o to, 

żeby firma zarabiała, tylko żeby było to z korzyścią dla pacjenta, aby on mógł w ramach NFZ 

czy jak będzie się nazywało (bo nie wiadomo do końca, jakie będzie finasowanie) mógł 

przyjść i bezpłatnie w ramach swojego ubezpieczenia zrobić to badanie.  To będzie warunek. 

Jak mówiłem to wczoraj na Komisji, to zarzucono mi, że ja sugeruję już firmę, która wygra, 
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więc też jestem oszczędny w pewnych słowach. Ale to jest warunek. Nie wyobrażam sobie, 

żeby to były tylko badania komercyjne. Dzisiaj ceny tych badań spadają i nie sądzę, żeby były 

problemy z ceną.  Jednym z warunków postępowania przetargowego  będzie niezmienność 

ceny. Na razie jest to wszystko na etapie tworzenia”. 

 

Członek Zarządu Powiatu Maria Milejska (treść wystąpienia w formie stenogramu):   

 

„Kiedy będzie robione, musimy jeszcze uzyskać zgodę instytucji zarządzającej co do projektu 

pod nazwą termomodernizacja. Jeżeli to zadanie będzie się kłóciło z tym i zagrozi jakkolwiek 

dofinasowaniu tego projektu, to zadanie nie będzie realizowane. Mówię o tym dlatego, 

ponieważ jeżeli Państwo zaakceptujecie tą uchwałą propozycje wydzierżawienia pomieszczeń 

pod takie zadanie, jak tomografia komputerowa i rezonans, wtedy zaczną się  prace nad 

projektem. Nie wcześniej, bo najpierw trzeba akceptacji Rady Powiatu. Później na bieżąco 

Rada będzie informowana o wszelkich poczynaniach. Jeżeli później nie wyrazi zgody taki 

projekt, to on nie będzie realizowany. Nie jest tak, że ktoś szalony stoi w szpitalu  i chce za 

wszelka cenę zrobić jakieś zmiany. Jesteśmy podmiotem tworzącym i to my tę decyzję 

podejmujemy. Szpital jej sam nie podejmie. Przetarg będzie ogłaszany dopiero po nowym 

roku,  bo przecież muszą być prace związane z przygotowaniem. My musimy mieć wszystko 

dokładnie ustalone, żeby nie zagrozić projektowi pod nazwą termomodernizacja, bo to jest 

największe dofinasowanie tego zadania.  

Kiedy wyrazicie zgodę, podejmując uchwałę, my wykonamy takie prace ze szpitalem i wtedy 

przekażemy Państwu  wyniki tej pracy. Jeżeli zaakceptujecie kierunek działania, to wtedy 

ogłaszamy postępowanie przetargowe . Czy na to wyrażacie Państwo zgodę czy też nie”. 

 

Beata Chawuła (treść wystąpienia w formie stenogramu):   

 

„Otrzymaliśmy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Gdzie uzasadnienie tak ważnego 

projektu, jak wydzierżawienie powierzchni szpitala dla podmiotu prywatnego świadczącego 

równie ważne usługi dla mieszkańców naszego powiatu, a pewnie i nie tylko. Uzasadnienie 

było jedno zdaniowe, że to jest potrzebne. My nie mamy wątpliwości, że to jest potrzebne. 

Tylko my jako radni, którzy mamy głosować dzisiaj nad wyrażeniem zgody na 

wydzierżawienie, bo taki jest tytuł uchwały, chcemy mieć więcej danych. To nie jest tak, że 

my dziś wyrażamy zgodę, a później się okaże, że my będziemy drugi raz wyrażać zgodę, 

czyli jak my dzisiaj wyrażamy zgodę, to na co my się godzimy, bo my nawet nie wiemy, czy 

to jest możliwe. Czy naprawdę nie można przed poddaniem takiej uchwały pod głosowanie 

ustalić wcześniej, czy to się nie kłóci z projektami realizowanymi, czy nie można nam 

przedstawić jakiś kosztorysów, czy nie można powiedzieć szerzej na Komisjach, bo tam jest 

miejsce na takie dyskusje, jak to ma być technicznie prowadzone, jakie mają być warunki 

umowy. Nie byłoby takiego zamieszania, jak w tej chwili na sesji. Dlatego ja składam 

formalny wniosek o przełożenie glosowania nad tą uchwała do czasu, jak będziemy mogli 

mieć więcej informacji na ten temat”. 

 

Zastępca dyrektora szpitala ds. lecznictwa Sławomir Milka (treść wystąpienia w formie 

stenogramu): 

 

„Odpowiadając na tę uwagę wydaje mi się, że jest to ogrom pracy, którą trzeba podjąć,  

a Państwo potem podejmiecie uchwałę i nie wydzierżawimy tego . Proszę mieć na uwadze 

jedną rzecz. W szpitalu jest pracownia tomografii komputerowej czyli tylko zmieniamy jej 

lokalizację, stawiając wyżej wymagania i rozbudowując ją o aparat rezonansu, który jest  

w diagnostyce coraz bardzie potrzebny w wielu jednostkach chorobowych.  Więc wydaje mi 
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się, że nie tworzymy czegoś nowego, bo już taka zgoda była i taka pracownia jest. Zmieniamy 

jej lokalizację, rozszerzając –  jeszcze raz mówię –  zakres usług  dla dobra chorego. Nie 

podejmujcie złej decyzji. żeby chorzy nie  musieli jeździć i płacić za badania prywatnie, żeby 

to przyśpieszyć. Tak zostanie skonstruowany przetarg i tak zostanie skonstruowana umowa, 

którą trzeba dokładnie opracować. Na pewno nic nie będzie bez zgody Państwa czy jako 

doradczego głosu, tak żeby wszystko służyło pacjentowi”. 

 

Rafał Krupa (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Pan dyrektor chciał informacje odnośnie rezonansu magnetycznego. Nie dotarłem  do 

informacji z 2015 roku. W tej chwili ja wiem tylko poglądowo, ale ja sobie zapisałem. Jest to 

tomograf 1.5 tepla, firma Arteris Katowice, producent Philip, kwota 3 .300.000 zł  

z montażem. Znalazłem tak na szybko, co prawda w Zgierzu  i w 2011 roku za kwotę   

3.753.000 zł. Dzisiaj jest już pół miliona mniej, w związku z czym nie mylę się. (Jarosław 

Kleszczewski zwrócił uwagę, że padło słowo tomograf , a podawane są parametry rezonansu 

magnetycznego). Jeżeli mówimy o tomografie, to parametry są w rzędach czyli tak jak  

w Myszkowie jest tomograf 8 – rzędowy i on wystarczy dla kardiologii, pełnej diagnostyki  

i wszystko jest w porządku. U nas16 – rzędowy tomograf nie wystarczy  i jeszcze 

wprowadzamy firmę dodatkową.  

Panie dyrektorze, Panie Starosto, ja też mam wniosek, żeby wycofać się z tego dzisiaj  

i przemyśleć. Dzisiaj jest taki trend, żeby pomagać szpitalom publicznym uzyskiwać 

pieniądze i kontrakty. Nie można powiedzieć, tak jak Pan dyrektor przed chwilą powiedział, 

że będziecie brali pod uwagę czy kontrahent, który wygra postępowanie, będzie miał 

kontrakt. On będzie miał kontrakt, ale gdzieś w Sosnowcu , w Dąbrowie Górniczej czy   

w Katowicach. W momencie, kiedy go wyłonicie, nie ma takiej opcji, żeby miał kontrakt na 

Zawiercie.  Dopiero jak zostanie ogłoszony konkurs na świadczenia usług rezonansu 

magnetycznego dla osób z ambulatorium, bo o tym mówimy, dopiero będzie można 

powiedzieć, że te kontrahent ma kontrakt i świadczy dla naszych pacjentów ambulatoryjnych 

usługi.  

Sprawa następna. Czy zastanowił się Zarząd i dyrekcja szpitala nad tym, bo ja nie widziałem 

tutaj blisko szpitala, który ma 2 tomografy komputerowe (klinikę z dwoma tomografami 

widziałem). Być może mało wiem, jeszcze u nas widocznie będą 2 tomografy, bo Pan 

zdementował że nie 3. To i tak dobrze, że nie 3, tylko 2. Czy zastanawialiście się nad kwestią   

doprowadzenia dodatkowego prądu do dodatkowego sprzętu. Trzeba powiedzieć, bo ja nie 

wiem, czy Pan ma świadomość, bo widzę, że Pan uśmiecha się, to albo Pan jest w temacie 

albo uważa, że nie jest to problem. To ja od razu Panu powiem, że tam jest podwójne 

podłączenie prądu, tzw. dwustronne zasilanie. Zabezpieczenie prądu ma Pan tylko pod jeden 

rezonans magnetyczny i trochę rezerwy. Nie wystarczy to nawet na dodatkowy tomograf.  

W związku z tym chciałbym, abyście do tego się też przygotowali i dlatego raz jeszcze proszę 

o rozwagę dla Zarządu. My nie chcemy źle, my chcemy dobrze dla mieszkańców, bo my 

chcemy kupić sam ten tomograf z dofinasowaniem.  Jak udało się kupić tomograf przez SOR, 

to teraz ten tomograf magnetyczny także udało by się w taki sposób załatwić. Panie Starosto, 

ja uważam, że trzeba się dzisiaj wycofać i sprawdzić, tak jak Pani Maria Milejska 

powiedziała, co się takiego dzieje w tym projekcie termo czy projekcie informatycznym, czy 

to nam w jakiś sposób nie uszczupli budżetu . Ja znam te przepisy i wiem. Szkoda, żeście się 

do tego nie przygotowali, bo dzisiaj wiedzielibyście, czy to uszczupli budżet czy nie”.    
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Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski (treść wystąpienia w formie 

stenogramu): 

 

„Panie radny, ja chciałem przypomnieć, że na dzień dzisiejszy dwa tomografy działają  

w szpitalu, więc nie możemy mówić, że doprowadzamy prąd, bo w dniu dzisiejszym 

funkcjonuje tomograf na SOR i funkcjonuje firma HELIMED, więc na dzień dzisiejszy 

wszystkie warunki są spełnione. Nikt nie mówi że będzie trzeci tomograf, tylko wciąż będą 

dwa. Rezonans to już jest aparat o szczebel wyżej, o który powinniśmy zabiegać. Natomiast 

uważam, że w tej chwili mamy pewien problem, a to dlaczego, że nie znamy terminów  

w kontraktowaniu. Najprawdopodobniej w ogóle nie będzie go w przyszłym roku. Ze słów 

obecnego Ministra Zdrowia i obecnego rządu wynika, że żadnego kontraktowania nie będzie 

w ogóle. Możemy czekać oczywiście, ale nie będzie prawdopodobnie NFZ w ogóle i nie 

znamy zasad finansowania takich tomografów.  

Teraz jest kwestia dotacji unijnych, czy będziemy po nie sięgać, czy powiat będzie stać  na 

ten wkład własny, bo sytuacja jest dość trudna. Ale na dzień dzisiejszym dwa tomografy 

funkcjonują i ilość energii elektrycznej jest dostateczna. Tomograf na SOR – jak słyszałem – 

jest w pełnym obłożeniu, czyli 70% badań idzie na SOR i 30% na oddziały, a więc na ten 

tomograf nie możemy wystąpić o kontraktowanie. (Rafał Krupa oświadczył, że wyrażone 

opinie mijają się z prawdą. Jest to możliwe, jak będzie postępowanie konkursowe). Nie ma 

takiej  możliwości, bo nie ma takiego konkursu ofert. Może będzie to możliwe  

w latach następnych”. 

  

Zastępca dyrektora szpitala ds. lecznictwa Sławomir Milka (treść wystąpienia w formie 

stenogramu): 

 

„Chciałem powiedzieć, że strasznie mnie razi sposób wypowiadania Pana Rafała Krupy. 

Ciągle Pan podkreśla, że ktoś jest nieprzygotowany. Jeżeli będziemy dyskutowali o prądzie,  

o parametrach technicznych aparatu,  to ja myślę, że ani Pan, ani ja, nie jesteśmy 

dyskutantami w tej sprawie. Trzeba zaciągnąć opinii kogoś, kto ma o tym pojęcie, zna się na 

tym. Zastanówcie się Państwo naprawdę, bo my nie stoimy przed kupnem tego aparatu.  Gdy 

będę go kupował dla szpitala, czy powiat go będzie kupował, to zaciągniemy opinii fachowca, 

który nam powie, jaki aparat trzeba kupić, żeby spełniał odpowiednie wymogi, był   

rozwojowy i nie zawężał tych badań za rok czy dwa, kiedy mamy niesamowity postęp 

medycyny. Jeżeli Państwo zdecydujecie, że nie chcecie pracowni rezonansu, to jej nie będzie 

i chorzy będą jeździli dalej. Wierzcie Państwo, ja patrzę z lekarskiego  punktu lekarskiego  

i 30 lat pracy w zawodzie. Dostaje lekarz opis badania rezonansu i co może sobie z tym 

zrobić, przeczytać. Nawet niejednokrotnie nie potrafi wytłumaczyć w większości pacjentowi, 

co tam jest napisane, bo jest to językiem medycznym pisane i nie wyczytacie tego 

wszystkiego w Internecie. Mamy własną pracownię i bezpośredni  kontakt z radiologiem.                                

W tym badaniu są szczegóły, które potem radiolog opisuje i pacjent nie jest narażony na 

ponowne badanie. W tym badaniu istotna jest analiza tego opisu, analiza obrazu rezonansu 

tomografu z lekarzem radiologiem. Trzeba wziąć pod uwagę również aspekty medyczne,  

a nie, że tam prądu nie ma. Prąd będzie”. 

 

Beata Chawuła (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Panie dyrektorze, Pan zwraca uwagę co do formy wypowiedzi Panu radnemu, a ja widzę, że 

Pan nam również zarzuca, że my podejmujemy od razu decyzje nie koniecznie dla dobra 

pacjentów i nie konieczne dla dobra mieszkańców. Otóż ta dyskusja wynika z tego, że my 

chcemy podjąć najlepszą decyzję, ale żeby to uczynić, musimy dysponować informacjami 
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których na dzień dzisiejszy nie mamy bądź w ogóle one do końca nie istnieją, żeby móc nam 

je przekazać po to, żeby móc podjąć jak najlepszą decyzję. Ponieważ –  tak jak mówiłam już 

wcześniej – zdajemy sobie sprawę, jak ważne to jest dla mieszkańców, to chcemy podjąć 

decyzję jak najlepszą dla mieszkańców i dla szpitala”. (W kontekście tej wypowiedzi  

Sławomir Milka zapytał, o jakich konkretnie informacjach jest mowa, czego one mają 

dotyczyć). Choćby podstawowa informacja, czy taka inwestycja jest możliwa. Dlaczego 

Państwo chcecie, żebyśmy dziś podejmowali decyzję o wyrażeniu zgody na wydzierżawienie, 

jeżeli Wy nawet nie wiecie, czy w ogóle będzie to możliwe”. 

 

Zastępca dyrektora szpitala ds. lecznictwa Sławomir Milka (treść wystąpienia w formie 

stenogramu): 

 

„Wszystkie koszty są po stronie firmy, która wygra przetarg. Mówię o tym dlatego, że mówiła  

Pani o kosztorysie. (Beata Chawuła oświadczyła, że nie mówiła o kosztorysie).  

Jeżeli chodzi o adaptacje, modernizację i  przygotowanie tych pomieszczeń, to nie bardzo 

rozumiem i nie wiem, o co chodzi. Ja patrzę na to jako lekarz. Robi się to dla dobra 

pacjentów, dla poprawy jakości usług i lepszych osiągnięć, jeśli chodzi o leczenie, więc  

uważam, że w tym kontekście to jest konieczne. Nie będzie nas to kosztowało. Całe 

pomieszczenia ma wziąć na siebie firma, która zostanie wyłonioną  w postępowaniu  

przetargowym. Dlatego jestem zdziwiony, jakie Państwo chcecie informacje, bo ja rozumiem 

uwagę typu, dlaczego nie swój a ten i to wydaje mi się, że zostało wyjaśnione. Nie stać na to, 

a  jeżeli by nawet nas było stać, to nie dostaniemy kontraktu. Jaką mamy pewność, że 

dostaniemy ten kontrakt, jak stoimy na progu zmiany finasowania służby zdrowia. Wydaje mi 

się, że nie mając takiej pewności,  bardzo trudno jest zakupić sprzęt za 3.500.000 zł. Ale 

patrzmy też przyszłościowo. Ja wiem, że można kupić coś taniego, ale –  to, co mówiłem 

przed chwilą –  żebyśmy nie zamykali sobie drogi, bo za 3 czy 4 lata wchodzi nowy typ 

badania”. 

 

Wicestarosta Konrad Knop złożył wniosek formalny o zakończenie dyskusji.    

 

Rafał Krupa (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Panie Przewodniczący, ale zanim padł wniosek formalny zgłosiłem się do odpowiedzi i Pan 

radny też. Proszę udzielić mi głosu, a jak nie, to na stojąco mogę powiedzieć, jeśli nie wyjdę 

na mównicę”. 

  

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski (treść wystąpienia w formie 

stenogramu): 

 

„Ja widzę, że zgłaszał się również radny Konrad Knop. Wcześniej w trakcie dyskusji Pan 

radny wielokrotnie zabierał głos, ale ten wniosek padł. Więcej dyskutantów nie będzie”.    

 

Wniosek formalny chciał złożyć również Tadeusz Czop, ale w tym momencie 

Przewodniczący Rady Powiatu nie udzielił mu głosu.  

  

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski (treść wystąpienia w formie 

stenogramu): 

 

„W tym momencie musimy jakąś kolejność zachować. Proszę tylko ad vocem, bo nie 

wypowiadał się Pan po wyjaśnieniach Pana dyrektora”. 
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Rafał Krupa (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Przede wszystkim chciałem powiedzieć dla tych, co nie wiedzą (nie będę wskazywał 

palcem) jaka jest procedura przy zawarciu umowy ogłaszając postępowania. Jeżeli dzisiaj 

podejmiemy decyzję o wydzierżawieniu w trybie bezprzetargowym na okres powyżej 3 lat, to 

my jako radni nie mamy już nic do powiedzenia. Żebyśmy mieli absolutną jasność. Dzisiaj 

jest tylko pierwsza decyzja dotycząca wydzierżawienia. Jeśli my tę decyzję podejmiemy, to 

Zarząd będzie robił już co chce. To jest sprawa pierwsza i formalna.  

Sprawa druga. Panie dyrektorze, dlaczego Pan mówi, że my nie dostaniemy tego kontraktu.  

A czy dostanie firma zewnętrzna? Pan mówi, że my jako szpital nie mamy szans dostać 

kontaktu. To na czym będzie zarabiać firma zewnętrzna. To jest fundacja czy stowarzyszenie 

dla potrzeb szpitala. Powiedzmy sobie jasno Panie Dyrektorze. Jeśli będziemy przygotowani,   

będziemy mieć rezonans za 3.300.000 zł, to dostaniemy kontrakt, zwłaszcza, gdy w tej chwili 

władza idzie w tym kierunku, żeby premiować szpitala publiczne i dawać zielone światło. 

Skorzystajmy z tych rodzynek. Zaraz będziemy głosować w sprawie kardiologii. 

Skorzystajmy z szansy, którą daje się szpitalom na zarabianie pieniędzy na m.in. badaniach,   

a nie wprowadzajmy obcych firm”. 

 

Zastępca dyrektora szpitala ds. lecznictwa Sławomir Milka (treść wystąpienia w formie 

stenogramu): 

 

„Mówimy o formie przetargowej, a nie o formie bezprzetargowej, co nam nie daje takiej 

swobody. To jest pierwsza rzecz. Po drugie zostały aneksowane kontrakty na pół roku do  

31 czerwca 2016 roku i mówi się o aneksowaniu do 2017 roku. Mówię, że mówi się dlatego, 

że tego jeszcze nie wiemy o jakim kontraktowaniu tu mówimy. Panie radny, bo może być 

inna forma budżetowania, a Pan cały czas mówi o tym kontraktowaniu. Nas nie obchodzi, czy 

firma ma kontrakt czy nie. Nam chodzi o dobro chorych. Mamy pomieszczenia, które 

możemy wydzierżawić niejako zmieniając lokalizację tej pracowni, która jest, a w interesie 

firmy jest, aby ten kontrakt  posiadała. Jeżeli ona go nie będzie posiadała, na pewno z nimi 

nie będziemy rozmawiali. Druga rzecz, że nas nie interesuje, czy ta firma ma zgodę na 

Sosnowiec czy Katowice. Nam chodzi o to,  żeby miała kontrakt na Zawiercie. (Rafał Krupa 

chciał wiedzieć, kiedy znane będą te informacje). Kiedy ja się  dowiem. Jeśli postawimy 

warunki, to będzie Pan wiedział, czy firma ma kontrakt czy nie, bo Pan się martwi teraz  

o firmę. (Rafał Krupa zaznaczył, że nie martwi się o firmę, tylko zna zasady 

kontraktowania). To wspaniale, że Pan zna te zasady. To niech nam Pan ten kontrakt załatwi. 

(Rafał Krupa zapytał, czy Sławomir Milka uważa, że do przetargu zgłosi się firma, która 

powie, że ma kontrakt dla Zawiercia). Ja nie wiem, Pan wie, dlatego prośba do Pana. Może 

Pan nam pomoże”. 

 

Zdaniem Członka Zarządu Powiatu Marii Milejskiej dyskusja w tym temacie powinna zostać 

zakończona.  

  

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski (treść wystąpienia w formie 

stenogramu): 

 

„Zrobił nam się pewien bałagan. Chciałbym powiedzieć, że rzeczywiście kontraktów nie ma. 

Jak w ogóle nie ma pomieszczenia, nie ma pracowni, nie ma adresu, to kiedyś trzeba od 

czegoś zacząć, m.in. od wydzierżawienia pomieszczeń, bo inaczej tej pracowni nigdy nie 

będzie, nigdy nie powstanie pod tym adresem i w tym powiecie. Będzie w Sosnowcu. 

Dyskusja rozbrzmiała  na dobre i chciałbym ją w jakiś sposób uporządkować. Wcześniej 
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padały wnioski formalne. Chciałbym, aby Beata Chawuła, która składała pierwszy wniosek, 

sprecyzowała (bo wypowiedź była nie jasna), czy to była sprawa do Zarządu czy Rady 

Powiatu czy był to formalny wniosek czy nie. Proszę o sprecyzowanie jego treści”. 

 

Beata Chawuła (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„To był formalny wniosek  o przełożenie głosowania nad ąa uchwałą do czasu, aż będziemy 

mogli znać więcej informacji”. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski (treść wystąpienia w formie 

stenogramu): 

 

„Pierwszy wniosek, co prawda kierowany do Zarządu, nie do Rady, ale jeżeli teraz Pani to 

doprecyzowuje, to ten wniosek poddam pod glosowanie jako pierwszy zgłoszony wniosek 

formalny”. 

 

Rafał Krupa zapytał, czy wnioskodawca projektu chce zabrać głos w dyskusji przed 

głosowaniem.  Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski oświadczył, ze Starosta 

podtrzymuje stanowisko w przedmiotowej sprawie.  

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek formalny zgłoszony przez Beatę Chawułę 

o oddalenie procedowania nad omawianym projektem uchwały został odrzucony przy  

7 głosach „za”, 9 głosach „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się”.  

  

Wniosek formalny Wicestarosty Konrada Knopa o zakończenie dyskusji w wyniku 

przeprowadzonego głosowania został przyjęty przy 14 głosach „za”, 1 głosie „przeciw”  

i 5 głosach „wstrzymujących się.  

 

Tadeusz Czop (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Ja chciałem złożyć wniosek formalny, a Pan mi odebrał możliwość zgłoszenia wniosku 

formalnego. Teraz jestem w takiej sytuacji, że co ja mam Panu za wniosek formalny złożyć, 

bo jeżeli byłby wniosek postawiony, żeby dalej kontynuować dyskusję, to byśmy 

zadecydowali i radni nie mieliby innej możliwości bo byłby że inny wniosek.  

Jestem najstarszym radnym tego powiatu i jako senior proszę Pana, że jeśli są jakiekolwiek 

wątpliwości (tym bardziej, że Członek Zarządu powiedział, że nie wiadomo, czy jeżeli 

podejmiemy tę uchwałę, to dofinasowanie do termomodernizacji nie zostanie zagrożone), to 

w takiej sytuacji uważam, że podejmowanie decyzji w takiej sytuacji jest ryzykowne nie dla 

mnie, ale również dla mnie, ale przede wszystkim dla Pana. (Przewodniczący Rady Powiatu 

Jarosław Kleszczewski przypomniał, że dyskusja w dotycząca przedmiotowego projektu 

uchwały została zamknięta). Jak to nie ma dyskusji, ja tylko proszę Pana Starostę, bo ma taką 

możliwość, żeby Starosta zdjął z porządku obrad. To jest moja sugestia”. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski (treść wystąpienia w formie 

stenogramu): 

 

„Wniosek o to, aby zamknąć dyskusję lub ją kontynuować jest tożsamy. Wobec powyższego 

skoro taki wniosek padł i wcześniej został przegłosowany, to wobec powyższego praktycznie 

wniosek, który Pan zamierzał złożyć, został  rozstrzygnięty”. 
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Po zamknięciu dyskusji projekt uchwały Nr XVI / 155 / 15 w sprawie  wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie pomieszczeń znajdujących się  w budynku będącym w użytkowaniu Szpitala 

Powiatowego na okres powyżej 3 lat, po uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji Zdrowia  

i Pomocy Społecznej oraz Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej, został poddany pod 

głosowanie i przyjęty przy 23 głosach „za”, 7 głosów „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się”. 

 

 

Ad.18.)   

 

Rafał Krupa (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Ja chciałem kilka słów odnośnie  tej uchwały. To jest uchwała, jak żeśmy przeczytali, 

dotycząca dzierżawy 613 m
2  

powierzchni dla Śląskiego Centrum Chorób Serca w Zabrzu. 

Była tutaj taka szybka dyskusja z Marią Milejską w zakresie czy ta dzierżawa nie wyklucza  

finansowania odnośnie tomografu komputerowego. Proszę zapytać Narodowego i 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej i uzyskać zgodę. To 

jest podstawa, bo może okazać się, że zgoda będzie, bo to tak działa, natomiast poziom 

dofinasowania na pewno będzie zmniejszony, bo efektywność będzie mniejsza, pomimo, że 

to jest podmiot publiczny, ale nie wnioskodawcą. Wnioskodawca jest powiat zawierciański. 

To jest czas na to.  

Natomiast chciałbym zabrać głos w kwestii co do zasadności tego projektu. Doskonale 

wiemy, że  pomysł jest bardzo dobry i nie ma tutaj wątpliwości co do formy. Ja mimo 

wszystko próbowałbym zapewnić (jak to dyrektor szpitala przedstawił) tak, jak w przypadku 

poprzedniej uchwały, że procedura będzie przetargowa. Tych operatorów na rynku jest kilku, 

natomiast jeśli zdecydowaliśmy się na Śląskie Centrum Chorób Serca, to mogę się do tego 

przychylić, bo to placówka publiczna i prestiżowa w Polsce.  

Natomiast chciałbym porozmawiać o jednej kwestii, kwestii tych rodzynków czy jak kto woli 

kur znoszących złote jaja. Znowu wrócę do tematu. Jak sobie poczytamy portale branżowe  

i nie tylko, bo „Gazeta Wyborcza” nie dalej niż 2 tygodnie temu pisała o opłacalnościach  

w zakresie funkcjonowania określonych procedur. Chciałbym,  abyśmy jako powiat 

zawierciański, mając Śląskie Centrum Chorób Serca w Zabrzu na terenie naszego szpitala, 

coś na tym zyskali, coś z tego mieli oprócz czynszu dzierżawionego, który będzie wynosił  

ok. 40.000 zł miesięcznie (takie dostałem informacje i nie wiem, czy to informacja 

sprawdzona czy nie). W Myszkowie, o ile dobrze pamiętam, jest kardiologia 7 albo 8 łóżkowa 

i przychód roczny wynosi 5000.000 zł z powierzchni wykorzystanej trochę większej 200m
2 

. 

W związku z tym myślę, że to mogłyby być adekwatne kwoty, co jest rozsądną kwotą dla nas 

i dla szpitala. To jest pierwsza sprawa. Rozmawiałem z Panem dyrektorem odnośnie kosztów 

dodatkowych w związku z prowadzeniem tego oddziału, żeby się nie okazało, że ta firma 

oczywiście będzie zarabiać określone pieniądze, a do nas się będzie wpychać osoby po 

zabiegach. Czy to dzisiaj wiemy? Na spotkaniu  z Dyrektorem Śląskiego Centrum Chorób 

Serca zostało powiedziane, że jeden z naszych wybitnych lekarzy, doktor Edyta Wąsek 

niestety, nie będzie już pracownikiem naszego szpitala, ale  będzie pracownikiem Centrum. 

Cieszymy się, trzeba naszych lekarzy też zabezpieczyć i musimy o tym pamiętać.  Dlatego 

też, jak zostało powiedziane na wczorajszym posiedzeniu Komisji Budżetu, jest wniosek, aby   

warunki umowy były na tyle rozsądne, żebyśmy nie byli tylko maszynką do zarabiania 

pieniędzy dla Centrum. Dzisiaj musimy to potraktować jako partnerstwo, ale biznesowe. 

Dzisiaj musimy być absolutnie uczciwi wobec siebie.  

Pan Dyrektor obiecał, że się dowie odnośnie procedur kardiologicznych, które dzisiaj są 

wykonywane na oddziale internistycznym, a będą one wykonywane w tym nowym oddziale  
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i o ile to zmniejszy nasz kontrakt. Czy Pan takie analizy przeprowadził, bo wczoraj o tym 

dyskutowaliśmy i nie wiem, czy Pan dał radę dowiedzieć się i przygotować się. Jeżeli ma Pan 

informacje, to jak najbardziej. Ja  w tym przypadku nie jestem przeciwny, bo kierunek jest jak 

najbardziej dobry, ale pod warunkiem, że się go do końca dobrze załatwi”. 

 

Zastępca dyrektora szpitala ds. lecznictwa Sławomir Milka (treść wystąpienia w formie 

stenogramu): 

 

„My mówimy o drugim temacie, nie o 40.000 zł,  tylko minimum 53.424 zł bez piwnic. 

Stawka ta może generować dla szpitala miesięczny przychód minimalny w wysokości 53.424 

netto. (Rafał Krupa zapytał, ile łóżek będzie na tym oddziale).Nie jestem w stanie teraz 

powiedzieć, ale jakie to ma znaczenie dla tej sumy. (Rafał Krupa zwrócił uwagę, że to on 

zadaje pytanie). Oczywiście ja dla Pana to zrobię i dowiem się wszystkiego dokładnie.   

Pamiętajmy, że teraz założeniem obecnej władzy jest skończenie z biznesem w służbie 

zdrowia. Można tak powiedzieć. Szpital nie jest miejscem do zarabiania pieniędzy. Wszystko 

należy odpowiednio skalkulować, przeznaczyć na leczenie chorych, podnosząc jakości usług, 

i zakup sprzętu. Cały czas przewija się tutaj w rozmowie biznes, na którym mamy zarabiać. Ja 

wiem, że nie należy stracić, ale zadał Pan to same pytanie na spotkaniu z grupą zabrzańską  

i profesor Gąsior (wczoraj to Panu mówiłem) odpowiedział: „Bardzo proszę Panie radny,  

niech Pan załatwi ten kontrakt. My przyjdziemy na ten załatwiony kontrakt”. Więc to nie jest 

takie proste.  

Podobna historia była w Wojewódzkim Szpitalu im. Św. Barbary w Sosnowcu. Rozpoczęli od 

oddziału, który wypuścili czyli też mieli wydzierżawione pomieszczenie dla oddziału 

kardiologii. Minął pewien okres, mają własną kardiologię, dzisiaj zarabiają. Rozmawiałem  

z ludźmi, którzy tam pracują i oni twierdzą, że bez tego kroku nie przeszliby do posiadania 

własnego oddziału kardiologii. Od czegoś trzeba zacząć, żeby mieć w perspektywie własny 

oddział. Nie jesteśmy pępkiem świata, że nam odtworzą oddział kardiologii z naszym 

własnym  kontraktem . Nie wiem skąd ta obawa o zmniejszenie kontraktu internistycznego, 

nie widzę w ogóle uzasadnienia. (Rafał Krupa zapytał, czy udało się zebrać dane,  

o które pytał). Nie. Przepraszam, ale było za mało czasu. Wczoraj długo żeśmy dyskutowali. 

To są inne procedury. Jeszcze raz podkreślę, że patrzymy na pacjenta jako całość, a nie na 

wybrany odcinek serca. Właśnie dlatego PiS we wszystkich swoich założeniach mówi, aby 

traktować pacjenta całościowo, a nie w ramach jednej specjalizacji, żeby zarobić pieniądze. 

Mając oddział kardiologii (ja to wczoraj mówiłem na Komisji Budżetu pierwszy raz) 

podnosimy rangę naszego szpitala.  Zresztą nie kwestionuje Pan potrzeby tego oddziału, 

a zarazem zmusza nas do podniesienia poziomu na innych oddziałach, pozwala nam 

przeprowadzać procedury, których warunkiem jest posiadanie oddziału kardiologii  

w strukturze. Odpuszczenie tego oddziału i sprowadzenie kliniki do szpitala powiatowego, 

który się nie cieszy się – jak sami Państwo wiecie –  najlepszą opinią. Zawsze tak będzie, że 

w każdym szpitalu są głosy za i przeciw, ale jest to duża nobilitacja i duża szansa dla nas, 

lekarzy. Wszyscy się nawzajem od siebie uczymy, więc odpuszczenie tego nie wydaje mi się 

dobrym pomysłem, mając w perspektywie stworzenie własnego oddziału z własnym 

kontraktem, może nie z kontraktem, tylko z inną formą dofinasowania. Było by czymś 

niepoważnym, jakbyśmy tego nie wykorzystali”. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski (treść wystąpienia w formie 

stenogramu): 

 

„Ja ze swojej strony dodam, że rzeczywiście jest to szansa dla szpitala i powiatu, zwłaszcza 

dla mieszkańców. Sami o własnych siłach, przynajmniej na dziś, nie jesteśmy w stanie tego 



  

 

25 

 

zrobić, nie mamy ani kadry ani zabezpieczenia. Jest to jednostka publiczna, renomowana nie 

tylko w Polce, ale i w Europie, a może i na świecie. Uważam, że taki pododdział z takim 

wnioskiem na pewno uzyska kontrakt i mogę Pana radnego zapewnić, że jeśli złoży to Śląskie 

Centrum Chorób Serca w Zabrzu z gminą Zawiercie to kontrakt uzyska. Sami radni 

mielibyśmy poważne problemy, ale dowodem na to, co Pan powiedział, że i oni mają 

problemy kadrowe i że jednego z lekarzy od nas chcą adoptować, to świadczy o tym, że 

nawet tak renomowana jednostka ma problem  z kadrą. Tutaj nie mówimy o warunkach. Te 

warunki trzeba wynegocjować możliwie jak najlepsze dla szpitala, ale jednak z myślą  

o pacjencie i to jest zadanie Dyrektora i Zarządu”.    

 

Wobec braku innych uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XVI / 156 / 15  

w sprawie   wyrażenia zgody na  odstąpienie  od trybu przetargowego przy zawarciu ze 

Śląskim Centrum Chorób Serca w Zabrzu umowy dzierżawy pomieszczeń znajdujących się  

w budynku będącym w użytkowaniu Szpitala Powiatowego na okres powyżej 3 lat, po 

uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej, został poddany pod 

głosowanie i przyjęty jednogłośnie, czyli przy 20 głosach „za”. 

 

Wobec braku sprzeciwu ze strony radnych Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław 

Kleszczewski ogłosił  przerwę w obradach. Początek przerwy – godz. 12.45. 

 

 

Ad.19.)   

 

O wznowieniu obrad o godz. 13.10  Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski 

przystąpił do realizacji kolejnych punktów porządku posiedzenia. 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XVI / 157 / 15 w sprawie   

sprostowania oczywistej omyłki edytorskiej w Uchwale Nr XV / 140 / 15 z dnia 26 listopada 

2015 roku w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół niepublicznych 

o uprawnieniach szkół publicznych i niepublicznych placówek  prowadzonych na terenie 

powiatu zawierciańskiego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości wykorzystania dotacji, 

po uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji Edukacji, został poddany pod głosowanie i przyjęty 

jednogłośnie, czyli przy 17 głosach „za”. 

 

 

Ad.20.)   

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XVI / 158 / 15 w sprawie   

zmiany Uchwały Nr XV / 140 / 15 z dnia 26 listopada 2015 roku w sprawie ustalenia trybu 

udzielania i rozliczania dotacji dla szkół niepublicznych o uprawnieniach szkół publicznych  

i niepublicznych placówek  prowadzonych na terenie powiatu zawierciańskiego oraz trybu  

i zakresu kontroli prawidłowości wykorzystania dotacji, po uzyskaniu pozytywnej opinii 

Komisji Edukacji, został poddany pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie, czyli przy  

17 głosach „za”. 

 

 

Ad.21.)   

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Beata Chawuła poinformowała, że Komisja Rewizyjna 

po rozpoznaniu wszystkich aspektów sprawy uznała, że rozpatrywana skarga na Dyrektora 
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Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Zawierciu jest bezzasadna. Stanowisko Komisji 

w sprawie skargi stanowi załącznik do ujętego w tym punkcie porządku obrad projektu 

uchwały.  

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XVI / 159 / 15 w sprawie 

rozpatrzenia skargi na Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Zawierciu 

został poddany pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie, czyli przy 18 głosach „za”.    

 

 

Ad.22.)   

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Beata Chawuła przedstawiła sprawozdanie z kontroli, 

przeprowadzonych przez Komisję w II półroczu 2015 roku (załącznik nr 7 do protokołu).  

 

Sprawozdanie zostało przyjęte bez uwag i zapytań ze strony radnych. 

 

 

Ad.23.)   

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski i przedstawił informację o pracy 

między sesjami i otrzymywanej korespondencji: 

 

‒ w dniu 17.12.br. Ministerstwo Infrastruktury i Budownictwa przekazało stanowisko  

w sprawie poparcia dla inicjatywy Rady Miejskiej w Tarnowskich Górach dotyczącej 

ujęcia projektu pn. „Rewitalizacja i odbudowa częściowo nieczynnej linii kolejowej nr 

182 Tarnowskie Góry – Zawiercie” w Krajowym Programie Kolejowym do 2023 roku. 

Rada Powiatu podjęła uchwałę w tej sprawie w dniu 29 października 2015 roku; 

‒ w dniu 19.12.br. Wydział Nadzoru Prawnego Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego  

w Katowicach przekazał pismo dotyczące wyjaśnienia sprawowania mandatu przez 

radnego powiatu zawierciańskiego Zbigniewa Roka w zakresie prowadzenia działalności 

gospodarczej na terenie Szpitala Powiatowego w Zawierciu lub świadczenia usług na 

rzecz szpitala w jakiejkolwiek innej formie; 

‒ w dniu 23 .12.br.  Szpital Powiatowy w Zawierciu  przekazał informacje dotyczące 

struktury należności, struktury zobowiązań oraz rachunku zysków i strat za miesiąc 

listopad 2015 roku. 

 

 

Ad.24.)   

 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych, złożone w pkt 5 porządku obrad, udzielił 

Starosta Krzysztof Wrona i wyznaczone przez niego osoby.   

 

Interpelacje Rafał Krupy: 

 

Członek Zarządu Powiatu Maria Milejska (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Na dzień dzisiejszy wyznaczono w sądzie sprawę dotycząca stanowiska sądu co do 

zawieszenia działalności SK Banku. Jeżeli wpłynął wniosek o upadłość, bo wpłynął dopiero, 

to zobaczymy, jakie będzie orzeczenie sądu w tej sprawie. Trudno więc w dniu dzisiejszym 

dyskutować o skutkach umieszczenia tych środków w SK Banku i jak gdyby nie uprzedzenia 
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tego faktu. W 2014 roku (chyba w lutym) został ogłoszony w szpitalu przetarg w szpitalu na 

postępowanie na świadczenie usług w zakresie obsługi bankowej . Zgłosiło się kilka banków. 

W postępowaniu wybrano bank, który dał najniższe koszty obsługi w stosunku do innych 

banków. Wyglądało to następująco: ING Bank Śląski – ok. 40.000 zł (mówimy o 4 latach 

obsługi), Bank PKO – ok. 18.000 zł, a SK Bank – 2.000 zł na 4 lata. To były bardzo tanie 

koszty obsługi i może się wtedy trzeba było zastanowić się, dlaczego wybiera się taki bank, 

ale taki się wybrało i do tego nie wracamy. Rafał Krupa stwierdził, że niezgodne to by było  

z postępowaniem przetargowym). To była taka cena dumpingowa, jeżeli chodzi o obsługę za 

4 lata.(Rafał Krupa stwierdził, że skoro Maria Milejska uważa, że wybór banku odbył się 

niezgodnie z przepisami, to powinna to zgłosić do odpowiednich służb). Zastanawiamy się 

nad tym.(Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski zwrócił Rafałowi Krupie 

uwagę, że tonie dyskusja, tylko odpowiedzi na interpelacje).    

Na kolejne pytania dotyczące wyciągnięcia konsekwencji w stosunku dyrektora i chyba w 

stosunku do mnie za nadzór nad szpitalem, to najpierw zadam pytanie. Od jakiego czasu jest 

Pan radnym powiatowym (Rafał Krupa oświadczył, że to on zadaje pytania, bo jest radnym,  

a Maria Milejska na nie odpowiada). Chciałam zapytać, ile lat Pan jest radnym powiatowym 

(Rafał Krupa poprosił zainteresowaną, aby sprowadziła to w stosownych materiałach).    

Powiem dlaczego zadaję to pytanie. Dlatego, że w poprzednich kadencjach, kiedy szpital się 

zadłużał (jak sięgam pamięcią, kiedy przyszłam do pracy, to zadłużenie było na poziomie  

34 mln zł. Pan był wtedy radnym i nie słyszałam, żeby ktoś kwestionował tę kwotę i mówił, 

że ktoś sprawuje zły nadzór nad szpitalem, że Zarząd sprawuje zły nadzór. Nie słyszałam, 

żeby radny Rafał Krupa wtedy podniósł taki temat. Potem zadłużenie zwiększyło się do  

50 mln zł i dramatycznie narastało. Pan wtedy nie kwestionował tego. Jeszcze wtedy nie 

upadł żaden bank, a nie jest zależna od nas upadłość banku, a dzisiaj Pan kwestionuje fakt, 

którego dzisiaj w zasadzie jeszcze nie znamy, bo sąd jeszcze nie orzekł o tym, czy ta upadłość 

zostanie uznana czy też nie. Więc może takie wycieczki trzeba by było sobie zostawić.   

I myślę, że na to pytanie skończyłabym odpowiedź”.  

 

Rafał Krupa (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Panie Przewodniczący, jeżeli ja zadaję interpelacje, to mam prawo coś powiedzieć”.  

 

Jarosław Kleszczewski (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Panie radny, sam Pan rozpoczął tę dyskusję. Chwileczkę, ad vocem będzie Pan mógł zabrać 

głos, jeżeli Pan uzyska wszystkie odpowiedzi. Z tego, co słyszałem, zadał Pan ich kilkanaście 

interpelacji, wiec proszę o kontunuowanie. Najpierw odpowiedzi na interpelacje,  a potem 

zapytamy, czy Pan jest zadowolony. Proszę nie rozpoczynać dyskusji w trakcie trwania 

odpowiedzi”. 

 

Członek Zarządu Powiatu Maria Milejska (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Było jeszcze pytanie dotyczące regulaminu organizacyjnego. Regulamin organizacyjny jest 

w kwestii  dyrektora zgodnie z ustawa i Pan pewno o tym wie. Stanowisko dyrektora, łamane  

w regulaminie przez naczelną pielęgniarek dotyczy tej samej osoby i nikt nic nie zmienił   

i absolutnie nie podnosi to kosztów szpitala. Nikt też nie zmienił człowieka na tym 

stanowisku. Natomiast jeżeli chodzi o stanowisk zastępcy dyrektora ds. ekonomiczno – 

technicznych, to jest ono powołane, ale w przypadku, kiedy dyrektorem będzie lekarz, bo 

wtedy nie jest nam potrzebny zastępca dyrektora ds. medycznych, natomiast jest nam 

potrzebny zastępca ds. ekonomicznych. Taka ewentualność już w tym regulaminie  jest 
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wprowadzona. Jeżeli chodzi o te dwa stanowiska, to wytłumaczenie damy na piśmie Panu 

radnemu i myślę, że będzie miał dokładne dane. Natomiast jeśli chodzi o POZ, SOR i 

informację, ile szpital miał środków na dzień zawieszenia działalności banku i ile zostało 

wrócone z tego tytułu, to prosiłabym o odpowiedź Pana dyrektora”. 

  

Zastępca dyrektora szpitala ds. lecznictwa Sławomir Milka (treść wystąpienia w formie 

stenogramu): 

 

 na rachunku bakowym było około 1.400.000 zł. Zwrotu uzyskaliśmy 425.000 zł, 

pozostałe pozostały na rachunku; 

 nie zlikwidowaliśmy tego POZ, on istnieje, ale POZ przynosi regularne straty. Padło 

pytanie ilu mamy pacjentów w POZ. To jest około 1200 deklaracji. Nie umiem dokładnej 

liczby podać, ale chyba nie ma nawet 1200 deklaracji. Jeżeli patrzeć na to biznesowo, co 

jest tu podkreślane cały czas, mamy non stop straty. We wrześniu chyba strata wynosiła 

18.000 zł i cały czas POZ ją generuje. Przy takiej liczbie deklaracji nie ma możliwości, 

aby on się zbilansował. Padło tam hasło o kompleksowości  usług. Kompleksowość usług 

to nie POZ. POZ-y zostały wydzielone i one bardzo dobrze działają na terenie powiatu  

i miasta i tutaj nie ma żadnych zastrzeżeń i tu nie ma co dublować tego, co działa bardzo 

dobrze. Natomiast wydaje mi się, a właściwie nie wydaje mi się, tylko  mam informacje  

z NFZ, że kompleksowość to poradnie  specjalistyczne, to zaplecze dla oddziałów. Więc 

rzeczywiście temat jest do zastanowienia się. POZ istnieje na razie przynosząc straty. 

Tutaj cenna uwaga, bo należałoby się nad tym zastanowić; 

 jeżeli chodzi o Szpitalny Oddział Ratunkowy, to nie zrozumiałem dokładnie pytania, bo 

tam była mowa, że są jakieś powikłania w tym SOR i nie bardzo rozumiem o jakie 

powikłania chodzi. (Rafał Krupa oświadczył, że interpelacje zostały wysłane i prosi  

o odpowiedź na piśmie na wszystkie interpelacje). Rozumiem, bo to było bardzo krótko 

powiedziane. Dobrze odpiszemy na to; 

 Szpitalny Oddział Ratunkowy załatwia (tak jest planowane) około 15.000 ludzi rocznie,  

bo to było odniesienie do Izby Przyjęć, więc należy zdawać sobie sprawę z tego, że to 

będzie podobna liczba;   

 z racji tego, że jestem przy mównicy, to pozwolę sobie ustosunkować się krótko do  

pewnych pytań, bo nie wszystkie byłem w stanie zapisać. Jeżeli chodzi o zatrudnienie, 

umowy zlecenia itd. na pewno to na piśmie będzie dokładnie policzone; 

 każdy szpital publiczny jest kontrolowany przez różne placówki, ale też przedstawimy 

liczbę kontroli,  jakie odbywały się w ciągu tego roku. Jeżeli chodzi o lokalizację 

neurologii i oddziału udarowego, to myślę, że Pan radny zadał to pytanie w kontekście 

tego, że myślimy o pracowni rezonansu. (Rafał Krupa oświadczył, że nie w tym 

kontekście, bo tu chodzi o dostosowanie). Mamy program dostosowawczy do 2016 roku. 

Tak, bierzemy to pod uwagę dlatego, że Oddział Udarowy jest szczególnym oddziałem 

nie tylko ze względu biznesowych, bo są świadczenia nielitowane i to trudno przewidzieć, 

ale także ze względu na zabezpieczenie naszych pacjentów z naszego powiatu i miasta   

w fachową opiekę i w fachowe leczenie. Mamy czas na to, na pewno będą poszerzone i 

muszą być rozdzielone. Jest taki wymóg. To wszystko, co teraz mogę odpowiedzieć.  

Resztę rzeczy, w tym dane liczbowe, postaramy się przedstawić na  piśmie; 

 może jeszcze ustosunkuję się do kosztów zarządu,  o których była mowa. Koszty zarządu 

to nie tylko ludzie. Mieliśmy również obsługę projektu PL 07 czyli programu 

przesiewowych badań i obsługa tego projektu również była wliczona w koszty zarządu.  

W zakresie zamówień publicznych nastąpiły zmiany osób kierujących tym działem. Były 

również koszty związane z przygotowaniem następnych koncepcji kosztorysów pod 
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kardiologię właśnie i uzupełnienie izby przyjęć kardiologicznej, naszej kardiologicznej to 

dodatkowo. Natomiast  szczegółowo odpowiemy na to na piśmie”. 

 

Starosta Krzysztof Wrona zapowiedział, że na większość zadanych pytań nie ma możliwości 

udzielenia odpowiedzi na sesji i zostaną one przekazane interpelującemu w formie pisemnej, 

na co Rafał Krupa wyraził zgodę.  

  

Członek Zarządu Powiatu Cezary Barczyk (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

  

 „jeżeli chodzi o stację diagnostyczną, to są trzy pomysły: sprzedaż, dzierżawa lub 

restrukturyzacja. Owszem, różne chodzą pomysły na dzień dzisiejszy. Jest tu obecny 

dyrektor,  który też stwierdza, zresztą Pan w moim gabinecie też stwierdził, że jest 

przerost zatrudnienia, stąd robią się koszty. Na dzień dzisiejszy stanowisko Zarządu jest 

takowe, że będą robione cięcia – niestety –  wśród pracowników. Jest to podstawne  

i stacja zostaje przy Centrum Kształcenia; 

 odnośnie nieruchomości rolnej w Żarnowcu, a konkretnie w Udorzu pragnę wyjaśnić, że    

na dzień dzisiejszy w Zespole Szkół Rolniczych, a konkretnie w zawodzie technik rolnik 

uczy się we wszystkich klasach 24 uczniów. Można mieć zarzuty do Zarządu czy do 

dyrektora, że nie zrobiliśmy naboru, ale ja byłem w poprzednim Zarządzie, jak i Pan  

i też nie mamy się czym chwalić. W drugiej klasie jest 7 uczniów, w trzeciej – 8 uczniów  

i znowu 7, czyli widzimy, że ten kierunek – niestety – słabnie. Mając 40 ha jako własność  

powiatu i przeznaczając do sprzedaży działkę 6 ha, to nie ubędzie ani szkole ani uczniom 

praktyki, którą będzie można prowadzić na polu blisko szkoły na kompleksie 20 ha. 

Zaznaczam, że mówimy o wygaszaniu trwałego zarządu na działce 6 ha. Jeszcze jedno 

pytanie, czy tylko przywilejem poprzednich Zarządów było pozbywanie się 

nieruchomości czy sprzedaż nieruchomości rolnych w Żarnowcu. Myślę, że my też mamy 

do tego prawo”. 

 

Starosta Krzysztof Wrona (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

  

„Jeśli można. Akurat ta sprzedaż była dokonana jeszcze za poprzedniego Zarządu w tamtej 

kadencji. (Cezary Barczyk stwierdził, że nie mówił o poprzednim zarządzie, ale o Zarządzie 

w ogóle).Jest jeszcze niepokojący element. W tej szkole bardzo nam słabnie liczebność 

oddziałów. W tej szkole jest tendencja spadkowa. To tak poza tą wypowiedzią. Było 

oddziałów 15,  teraz 9 i liczba uczniów najniższa w powiecie w oddziale”.   

 

Rafał Krupa (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

 „oczywiście odpowiedzi na interpelacje chciałbym na piśmie. Inni radni też będą chcieli 

mieć informacje. Jak się zgłosicie do Biura Rady Powiatu, to takie odpowiedzi będą 

udzielone; 

 jeżeli chodzi o pierwszą interpelację dotycząca SK Banku, to Pani jest radną i Członkiem 

Zarządu Powiatu.  Jeżeli sugeruje Pani, że zły bank został wybrany i postępowanie zostało 

skrzywione,  jeżeli Pani uważa, że coś jest nie tak, to niech Pani zgłosi doniesienie, bo 

widzę, że zaczynają się jakieś podchody, że to jest wina jest poprzedniego Zarządu, że te 

pieniądze są zagrożone; 

 natomiast chciałbym, aby radni to wysłuchali,  bo Pani Maria Milejska stwierdziła, że 

jak przyszła do pracy, kiedy ja byłem radnym, że ja nie interesowałem się raptownym 

wzrostem zadłużenia. No właśnie, Pani obecna radna, Pani Naczelnik przyszła do pracy, 

zadłużenie szpitala było 34 mln zł, a ja jak przyszedłem na Starostę to było już 47 mln zł.  
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Łatwo można obliczyć, że za Pani kadencji o13 mln zł wzrosło. Może Pani sobie sama 

odpowiedzieć, dlaczego tak stało, jak Pani doradzała ówczesnemu Staroście  

i ówczesnemu Wicestaroście, który był odpowiedzialny za zdrowie. Dzisiaj możemy 

sobie odpowiedzieć. Pani sama wywołała ten temat, w związku z czym ja się dzisiaj do 

tego odniosę. Dzisiaj mamy identyczną sytuację. Zaczyna nam narastać zadłużenie. 

Dlaczego? Przeanalizuje sobie Pani te swoje początkowe kilka lat i będziemy wiedzieć. 

Proszę nie zrzucać na mnie, bo ja wtedy byłem dość aktywny, natomiast plan miałem. 

Wiem, że nie udało nam się zmniejszyć raptownie zadłużenia, ale proszę sobie 

przypomnieć, że zadłużenie w szpitalu było prawie 54 mln zł i spadło do 50 mln zł. 

Dzisiaj jest 50,5 mln zł z powrotem. Dlatego proszę się zastanowić raz jeszcze; 

 z regulaminem organizacyjnym przeważnie jest tak, że regulamin się zostawia, wybierany 

jest dyrektor szpitala i pod niego dopiero się zmienia się regulamin. My już wiemy, że 

będzie problem z zastępcami dyrektora i zabezpieczamy na przyszłość kolejne stanowiska 

kierowników. Co to jest za sens? Bez sensu; 

 jeżeli chodzi o POZ, to powiedział Pan, Panie dyrektorze w poprzednich punktach, że dla 

nas najważniejsze jest dobro pacjenta, a nie biznes. To czemu Pan POZ likwiduje  

i 1200 deklaracji. Czy swoich pracownikach nie trzeba było zachęcić do zapisania się do 

POZ. Pan Przewodniczący ma doskonałe doświadczenie w prowadzeniu niepublicznych 

zakładów opieki zdrowotnej (mówię tutaj m.in. o POZ) może Pan podpowiedzieć, jak 

zwiększyć, żeby to było opłacalne. Bardzo proszę zapytać, porozmawiać, ja gwarantuję, 

że jesteśmy w stanie zwiększyć to, tylko trzeba chcieć.  w szpitalach POZ funkcjonują, nie 

ograniczajmy tego, bo być może wolne pomieszczenia są potrzebne do czegoś innego.  

Powiedzmy sobie to szczerze; 

 następna sprawa związana ze Stacją Kontroli Pojazdów. Jeżeli chodzi o cięcia 

pracownicze, to może faktycznie jest to rozwiązanie. Musimy być konkurencyjni  

w zakresie nawet okręgowych stacji kontroli pojazdów. Ja wiem, że jest trudna sytuacja 

na rynku i konkurencyjność jest bardzo duża, ale musimy sobie z tym radzić. Zarząd jest 

od tego, aby znajdować jakieś rozwiązania; 

 natomiast jeśli chodzi o te 40 ha, które mamy, to ja by się nie pozbywał majątku 

wrażliwego typu grunty, chyba że sytuacja powiatu jest tak ciasna, że trzeba pozbywać 

się. Trzeba by się zastanowić nad innymi rozwiązaniami. Muszę przypomnieć, że  

w poprzedniej kadencji pola nie sprzedawaliśmy,  sprzedawaliśmy inne nieruchomości.  

Niestety, nie byliśmy też bardzo skuteczni w sprzedaży innych nieruchomości, to trzeba 

się przyznać, że nie udało nam się wszystkiego sprzedać z tego, co zaplanowaliśmy. 

Natomiast to co do tego, to ostrożnie myślę, że Zarząd jednak w trakcie roku dwa razy się 

zastanowi, czy taką decyzje o sprzedaży podjąć czy nie”. 

 

Członek Zarządu Powiatu Maria Milejska (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Muszę odnieść się do tego, co powiedział radny Rafał Krupa, ponieważ dzisiaj wystawia 

się rangę Naczelnika do rangi Zarządu i z tego wynika, że to Naczelnik decyduje o pewnych 

rzeczach i tak Starosta robi, jak Naczelnik powie. Panie radny, tak nie jest i Pan dobrze wie  

i nie będziemy się tu licytować. A konsekwencją 34 mln zł potem było narastające 

zadłużenie, ponieważ spowodowały to odsetki. (Rafał Krupa zapytał, skąd się to wzięło). 

Tego ja nie wiem. (Rafał Krupa stwierdził, że Maria Milejska musi to analizować). Za to 

była odpowiedzialna Dyrektor Teresa Bieńko, bo to ona zarządzała szpitalem. (Rafał Krupa 

oświadczył, że nie działo się to w tym  czasie) Wtedy się to działo. (Rafał Krupa stwierdził, 

że absolutnie nie. Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski przerwał wymianę 

zdań, uznając, że jest to polemika, a nie odpowiedzi). Samodzielny publiczny zakład opieki 

zdrowotnej rządzi się pewnymi zasadami. To prawda, że  za całą gospodarkę finansową 
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odpowiada dyrektor tego szpitala. (Wicestarosta Konrad Knop zaproponował, aby zaprosić 

radnego Rafała Krupę do konkursu na dyrektora szpitala). Dokładnie, ale jakoś nie chce się 

zgłosić. (Rafał Krupa przyznał, że decyzja w tej sprawie należy do niego, a Wicestarosta 

Konrad Knop zaprosił go do udziału w konkursie). Trzeba wziąć pod uwagę jedną rzecz. 

Mówił Pan przed chwilą, że my jako Rada jesteśmy gospodarzami, że my o tym decydujemy. 

Teraz punkt widzenia się zmienił, jeżeli się broni pewnych swoich wypowiedzi. Myślę, że nie 

będę robiła tak, żebyśmy nawzajem się punktowali publicznie, bo możemy do upadłości przez 

4 lata iść w tym kierunku. Natomiast uważam i ponawiam propozycję. Zapraszam Pana na 

rozmowę do mnie, porozmawiamy, poda Pan swoje wątpliwości. Mówiłam tutaj ostatnio na 

sesji, jednak Pan z tego nie korzysta, bo lepiej zrobić show na sesji, żeby to było nagrane, a 

po co to robić. (Rafał Krupa przypomniał, że Maria Milejska 4 lata z nim pracowała). Nie 

chcę wspominać tej współpracy”. 

 

 

Ad.25.)   
 

Nikt nie zabrał głosu w tym punkcie porządku obrad. 

 

 

Ad.26.)   
 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski złożył radnym i wszystkim zebranym 

najserdeczniejsze życzenia szczęścia i pomyślności w nadchodzącym 2016 roku. Następnie 

dziękując wszystkim za  udział  w posiedzeniu  – zamknął obrady XVI sesji Rady Powiatu 

Zawierciańskiego.  

 

Zakończenie obrad nastąpiło o godz. 14.00. 

 

 

 

Protokół sporządziła:                      Przewodniczący Rady Powiatu   

   /-/ Anna Bryła                   /-/ Jarosław Kleszczewski  

        


